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Dagsorden 

 
1. Referat fra møte i Planleggingsgruppen 18. april  

 
2. Referatsaker 

a) Møter i styret for FS 10. juni og ekstraordinært møte 16. august 
b) Møte i Doktorgradsgruppen 14. mai 
c) Møte i StudentWebgruppen 13. mai 

 
3. Orienteringssaker 

a) Status innføring av felles VPD 
b) Status overføring av ansvar for drift av FS 
c) Status RUST 
d) Status ny nasjonal godkjenningsdatabase 
e) Status anskaffelse av rapport- og presentasjonsverktøy 
f) Status resultatutveksling mellom norske institusjoner 
g) Status brukerdokumentasjonsprosjektet 
h) Status sammenslåing av FS og SO 
i) Status integrasjon med 360 fra Software Innovation 
j) Status integrasjon med its learning 
k) Digital eksamen og rutiner 
l) Status mal for vitnemål 
m) ERACON 2013, Poznan 16. mai (reiserapport) 
n) Erasmus Without Paper, Gent 25. juni (reiserapport) 
o) Sven Petter Myhr Næss tilbake til Planleggingsgruppen som NMH’s representant 
p) UHRs arbeidsgruppe – Opptak internasjonale studenter til master 
 

4. NTNU – Registrering av fritak for realkompetanse (saken skal også diskuteres i 
Godkjenningsgruppen) 

5. Innføring av ny karakterutskrift med karakterfordeling 
Ny karakterutskriftsrapport ble distribuert i sommer, og det er kommet noen 
tilbakemeldinger som trenger avklaring. 
 
RT 1307027: UiO – FS600.001 Karakterutskrift, faggruppert 
RT 1283792: UiO – FS600.001 Karakterutskrift, studienivå 
RT 1286442: UiS – FS600.002 og 001 Karakterutskrift til studenter på forkurs 

6. 1 årsverk finansiert av UiO 
a) Mail fra UiA og UiB 
b) Styrevedtak 

7. Resultatutveksling 
a) Saksfremlegg fra FS 
b) Notat fra NTNU 
c) Kort referat fra møtet 21.08.13 

8. Registrering av kontaktperson i FS 
a) Notat fra Politihøgskolen 
b) Notat fra UiO 

https://www.usit.uio.no/om/organisasjon/sun/faglig/reiserapporter/2013/ewp-poznan-2013.html
https://www.usit.uio.no/om/organisasjon/sun/faglig/reiserapporter/2013/ewp-gent-2013.html
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9. FS-Brukerforum i Oslo 
a) Planlegge innlegg fra planleggingsgruppen, hvem er vi og hva gjør vi? 
b) Gjennomgang av program m.m. 

10. Rutiner for håndtering av innmelding av endringsønsker vedrørende opptak 
a) Mail fra NTNU 

11. Rutiner for vikarer i ekspertgruppene 

12. Rutiner for oppnevning av nye representanter i ekspertgruppene 
a) Mail fra HiST og HiVolda 

13. Opprettelse av ekspertgruppe for Undervisningsmodulen 

14. Inaktivering av studenter/fagpersoner 
a) Mail fra NTNU 

15. Innkomne ønsker: 

a) NTNU  – FS200.040 Studieprogram inkl. utdanningsplaninfo, infoelementer 
knyttet til studieretninger 

b) UMB – FS200.004 Emnekopiering 
c) FH – FS303.001 Karaktersnitt 
d) UiO – Spesialtilpasning, flere rader for romutstyr 
e) USIT – Ny LMS-rapport 
f) UMB – FS201.014 og bildet Utenlandsk person 
g) UiB – Infotekster Utvekslingsavtale samlebilde 
h) FH – Logo/institusjonsvalg i vitnemål og karakterutskrift 
i) UiO – Klokkeslett undervisningsmelding 
j) UiS – Brukeradministrasjon etter innføring av EpN 
k) UiO – Registrering av fremmøte 
 

16. Ønskelisten 
Full gjennomgang og prioritering av ønsker 

17. Eventuelt 

  

http://www.fellesstudentsystem.no/aktiviteter/fs-brukerforum/brukerforum2013/index.html
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 Dagsorden 
 

1. Referat fra møte i Planleggingsgruppen 4. og 5. mars 2013 

2. Referatsaker 

3. Orienteringssaker 

4. FS-Kontaktforum 2013 

5. Innkomne ønsker 

6. FS-Brukerforum 2013 

7. Registrering av pårørende/kontaktperson i FS 

8. Erstatte HVO’s representant i Planleggingsgruppen 

9. Eventuelt 
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Det var ingen merknader til dagsorden og innkalling.  
 
Marit Vartdal Engeseth har fått 1 års permisjon fra Høgskulen i Volda. Hun går 
dermed ut av Planleggingsgruppen. Vi takker Marit for en solid innsats i gruppen, og 
ønsker lykke til videre. 

 
 

1.  Referater fra møter i Planleggingsgruppen 

 

UiO etterlyser tilbakemelding på innsendt sak vedrørende felles mal for 
karakterutskrift.  
 
Referatet ble oversendt til gruppen et par dager før møtet. Det ble derfor satt en 
merknadsfrist til onsdag 24. april. 
 
 

2.  Referatsaker 

  

a. Møter i styret for FS 13. mars 2012 og 15. april 2013 

i) Møte 13. mars 2013 
Planleggingsgruppen hadde ingen kommentarer til referatet. 

 
ii) Møte 15. april 2013 

Muntlig referat ble gitt. Dette var et ekstraordinært styremøte for å få vedtatt 
anskaffelse av nytt rapport- og presentasjonsverktøy. Det er bestemt at UiO 
skal stå som eier av verktøyet, og at FS-sekretariatet skal forvalte det.  
Alle institusjonene får i utgangspunktet noen lisenser hver, også vil det være 
mulig å kjøpe flere lisenser. Utgiftene skal dekkes av FS-kontingenten. 
Kravspesifikasjonen legges ut på anbud snarest mulig. 
 

b. Møte i ekspertgruppen for StudentWeb 6. mars 2013 

Planleggingsgruppen hadde ingen kommentarer til referatet. 
 
 

3.  Orienteringssaker 

 
a. Status innføring av felles VPD 

Gruppe 1 er nå ferdig. Det er planlagt en dag nedetid. Det oppstod imidlertid 
problemer ved oppgraderingen for UiA, noe som medførte lengre nedetid for UiA.  
 
USIT starter nå med å flytte demobasene i gruppe 2 i felles VPD.  
 
b. Status overtakelse av drift av FS 

Styret for FS har vedtatt at overtakelse av drift av FS skal skje pr. 1.1.2014. 
Overføringsprosjektet starter i Trondheim 30.4., med møte mellom Drift v/USIT, 
Uninett og FS. Fra FS deltar Anne-Lise, Geir og Kathy. 

 
c. Seminar i Beijing 8.-11. april om digital utveksling av dokumenter 

Dette er et globalt seminar med ca. 30 deltakerland om digital utveksling av 
dokumenter. FS var blitt invitert til å presentere systemet. 

 
Se også reiserapport: 
https://www.usit.uio.no/om/organisasjon/sun/faglig/reiserapporter/2013/dsdp-
beijing-2013.html 

https://www.usit.uio.no/om/organisasjon/sun/faglig/reiserapporter/2013/dsdp-beijing-2013.html
https://www.usit.uio.no/om/organisasjon/sun/faglig/reiserapporter/2013/dsdp-beijing-2013.html
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d. Status RUST 

Samarbeidstiltaket FS skal forvalte RUST, og USIT blir underleverandør av operativ 
teknisk drift av selve systemet. 
 
Styret for FS ønsker at finansieringen skal skje via den årlige kontingenten som 
institusjonene betaler. Utgiftene fordeles i tråd med dagens fordelingsnøkkel. 

 
e. Status NAG 

Martin Sagen fra FS-støtte skal være prosjektleder. Dersom arbeidet er kommet langt 
nok, kan man gi en liten presentasjon av arbeidet på Brukerforumet i høst. 
 
f. Status Rapportverktøy 

Det ble holdt et ekstraordinært styremøte 15. april for å vedta prismodell og noen 
små justeringer i kravspesifikasjonen. Anbudet legges ut så snart som mulig.  
 
g. Status resultatutveksling mellom norske institusjoner 

NTNU og HIST har kjørt en test av resultatutveksling. Det er noe arbeid som 
gjenstår. Planleggingsgruppen er opptatt av at det må gode rutinebeskrivelser på plass 
for bruk av denne tjenesten. 
 
Det må holdes et møte i Godkjenningsgruppen i løpet av høsten. 
 
h. Møte med Kunnskapsdepartementet 4. april 

Arbeidet med organisering av Samarbeidstiltaket FS har vært et tema på styremøter 
de siste 2 år. Kunnskapsdepartementet kalt inn til møte 4. april for å starte arbeidet 
med en sammenslåing av SO og FS for å få et felles tjenestesenter på det 
studieadministrative området. Målet er en sammenslåing fra 01.01.2014. 
 
KD legger opp til en prosess som skal sikre medvirkningen fra styrene, ledelsene og 
de ansatte i SO og FS. Fremtidige løsninger skal forankres i sektoren gjennom 
Universitets- og høgskolerådet og nettverk for private høyskoler, og 
vertsinstitusjonen UiO. 
 
i. Status prosjekt Brukerdokumentasjon 

FS-støtte er i gang med arbeidet med mal for brukerdokumentasjon. 
 
 

4.  FS-Kontaktforum  

 
Det ble foretatt en kort evaluering av forumet. Evalueringsskjema sendes ut snarest 
mulig. Planleggingsgruppen kom også med tanker om Kontaktforum generelt. 
 
Noen kommentarer: 
- Fungerte bra. Et godt arrangement hever statusen på Kontaktforumet. 

- Se på muligheten for en dags seminar til høsten med status på utviklingsarbeid. 
Eventuelt ha en slik dag i tilknytning til Brukerforum.  

- Nyttig å se hvilke behov andre institusjoner har 

- Jobbe med konkrete FS-tema istedenfor å ha generelle tema. 

- Presentasjon av kontaktpersonene, der den enkelte skriver en kort presentasjon 
av sin institusjon og hva man selv arbeider med 
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- Heve statusen på Kontaktforumet og kontaktpersonene. Få FS til å lage en 
beskrivelse av kontaktpersonens rolle og forventinger til en kontaktperson. Dette 
vil hjelpe til å bevisstgjøre hva denne rollen innebærer for en kontaktperson.  

- Noen drifter selv og har ressurser til å utvikle løsninger selv, mens andre har 
svært begrensede ressurser. Det er derfor behov både for formelle og uformelle 
nettverk. På Kontaktforumet får man en fin anledning til å knytte kontakter. 

- Kontaktforum er spesielt viktig for de små institusjoner. God idé å presentere 
Planleggingsgruppens rolle og hvilke arbeidsoppgaver som inngår. Dette bør tas 
tidlig den første dagen. Man kan presentere 

o Historikk om Planleggingsgruppen 
o Hva jobber man med, påvirkningsmuligheter 
o Får Planleggingsgruppen informasjon fra USIT som resten av 

institusjonene ikke får? 
o Planleggingsgruppens mandat  

 
- Når diskusjonsforumet er lansert, må alle oppfordres til å bruke det aktivt. 

- Oppfordre institusjonene til å samarbeide og diskutere ulike problemstillinger.  

- En bør også oppfordre deltakerne til å bruke navneskilt under middagen på 
kvelden. 

 
 

5.  Innkomne ønsker 

 
a. NTNU – Tidskonto permisjoner 

Dersom man feilregistrerer noe i tidskonto, må alle registreringene slettes, deretter 
må alt legges inn på nytt. Denne prosessen er tidkrevende, og fører derfor ofte til at 
fakultetene unnlater å rydde opp. 
 
Forslag til endring av prosessen er først å slette tidskontoen, deretter ha mulighet til å 
overføre permisjonene individuelt til tidskonto på nytt. 
 
Settes på ønskelisten. 
 
I forbindelse med denne saken, tok Planleggingsgruppen opp behovet for å få i gang  
arbeidet med forslag til semesterregistrering m.m.  for PhD. Det vil bli avholdt møte i 
Studentweb-gruppa i mai, der funksjonalitet for PhD-studenter skal tas opp. 
 
FS-sekretariatet sender forespørsel til Doktorgradsgruppen om behov for møte. 

 
b. NTNU – Søk i foretakstabellen 

Ønsker å kunne søke i foretaksnavn istedenfor foretakskode. 
 
Planleggingsgruppen stilte spørsmål om dette er noe som gjelder generelt for 
nedtrekksmenyer. 
 
Settes på oppfølgingslista, og se om det skal tas en større opprydding på 
nedtrekksmenyer. 
 
c. NTNU – Ny rutine og tabell mot EMIT, Scientia 

Etter oppgradering av eksisterende eksamensplanleggingsverktøy, ønskes det en 
sterkere integrasjon mot FS, slik som det er mot timeplanleggingsverktøyet. I dag er 
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det kun NTNU som bruker verktøyet fra Scientia, men andre kan kanskje benytte 
samme løsning. 
 
Planleggingsgruppen mener at behovet vil være det samme for de som benytter 
TimeEdit. 
 
NTNU tar kontakt med andre institusjoner for å kartlegge hvilke behov de har, og 
sender eventuelt saken inn på nytt. 
 
d. NTNU – FS200.040 Studieprogram inkluder utdanningsinfo 

Ønsker at også linjeskift laget med ctrl+enter leveres på samme måte som linjeskift 
laget med tag. 
 
NTNU har sendt mer informasjon om saken. Sven Erik tar en ny gjennomgang av 
den, og sender ev. ny informasjon til saken.. 
 
Saken i nåværende form settes på ønskelisten. 
 
e. UiS – FS728.003 Utdanningsplanelementer i utdanningsplan 

Ønsker et valg for sted slik at en saksbehandler har mulighet til å få ut oversikt over 
alle utdanningsplanelementer til studenter, knyttet til et bestemt sted. 
 
Planleggingsgruppen støtter forslaget som vil synliggjøre utveksling overfor 
studenten. Det er også behov for funksjonaliteten på grunn av økt samarbeid mellom 
institusjonene.  
 
Settes på ønskelisten.  
 
f. FH – Diploma Supplement, felt 2.4 

Da Forsvaret tok i bruk FS, valgte man å innlemme alle de 5 akkrediterte 
institusjonene i en database. Feltet Logo i DS henter opplysninger fra systemverdier 
som kun har ett alternativ.  
For pkt 2.3 er det i dag mulig å hente inn andre institusjonsnavn ved å legge inn rett 
institusjonskode i bildet Kvalifikasjon. Forsvaret ønsker den samme løsningen for felt 
2.4 i DS. 
 
Saken må diskuteres nærmere internt hos FS/USIT.  
 
 

6.  FS-Brukerforum høsten 2013 i Oslo 

 
Gruppen satte opp mulige tema, hvilke tema bør tas i plenum, i parallellsesjoner og 
hva ønskes satt opp som lynkurs. 
 
Programmet bør være klar til sommeren, og videre arbeid vil foregå pr mail. 
 
 

7.  Registrering av pårørende/kontaktperson i FS 

 
Registrering av pårørende har vært sendt inn som ønske med jevne mellomrom fra 
institusjonene. Konklusjonen har hver gang vært at informasjon om pårørende skal 
ikke registreres i FS. 
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Institusjonene har satt i gang arbeidet med beredskapsplaner, og styret fikk på sitt 
møte i mars forelagt problemstillingen. Konklusjonen ble at FS-sekretariatet bes lage 
en utredning til styremøtet i juni, og da se om Personvernloven kommer i konflikt 
med den konsesjonen som institusjonene har for lagring av personopplysninger. 
 
FS-sekretariatet ønsker i den forbindelse bidrag fra Planleggingsgruppen.  
 
Noen punkter som ble diskutert på møtet:   
- Det er behov for  å avklare hva som er definisjon på en pårørende. Her må 

jurister og sikkerhetsrådgivere kunne komme med et svar. 
- Undersøke med Politiet om hvordan de går frem for å finne pårørende og 

hvordan disse blir kontaktet 
- Avklare i hvilke situasjoner institusjonene har behov for informasjon om 

pårørende/kontaktperson  
 

FS-sekretariatet tar eventuelt kontakt med Planleggingsgruppen dersom det er behov 
for ytterlige bidrag. 
 
 

8.  Erstatte HVO’s representant i Planleggingsgruppen 

 
Planleggingsgruppen bestemte seg for å avvente med å oppnevne et nytt medlem for 
å finne en aktuell kandidat. 

 
 

9.  Eventuelt 

 
Ingen saker under Eventuelt. 
 

. 
 
Neste møte:  3. og 4. september 2013 
  

Program for FS-Brukerforum og ev. andre, enklere saker 
saksbehandles pr. mail. 

 
Sted: Universitetet i Agder, Kristiansand  
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Oppfølgingssaker (sist oppdatert 25.04.13) 

 
 

Saker som skal følges opp (dette er fra april 2010-møtet) 

 
USIT  

 

Nr Sak Ansvarlig Merknad 

U9/10 Sende brev til SO om problemer knyttet 
til registrering av navn 

FS-sekretariat  SO har svart at 
dette må vente til 
SO 3.0. 
Planleggings-
gruppen 
oppfordrer 
institusjonene til 
å ta dette opp på 
SO-seminaret. 

 
 
 
Saker som skal følges opp (dette er fra februar 2012-møtet) 

 
Institusjonene 

 

Nr Sak Ansvarlig Merknad 

I4/12 Sak 10 Fora til erfaringsutveksling: Det 
opprettes et diskusjonsforum i It’s 
Learning. Sjekke om det er mulig å 
bruke FEIDE-innlogging. Sakene fra 
Diskusjonsforum flyttes over. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Planleggings -
gruppen v/Eli 

Hvordan få alle 
brukere over på 
en enkelt måte? 
Nytt møte i 
gruppen 21.5. 
 
05.09.12: 
FEIDE-
innlogging er på 
plass, men ikke 
med automatisk 
innlogging. 
 
30.10.12: 
FEIDE-
innlogging er 
ikke på plass. 
Dette er en svært 
viktig del av 
nettkursing. 
HiST tar en ny 
runde med It’s 
Learning. 
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USIT  

 

Nr Sak Ansvarlig Merknad 

U4/12 Sak 9 Ønskelisten: FS-sekretariatet 
informerer kontaktpersonene om vedtak 
ifm innsending av ønsker 

FS-
sekretariatet 

Ingen 
diskusjons-
forum som er 
aktiv, der man 
kan stille spm.. 
Venter på at sak 
I4/12 er ferdig. 

 
 
 
Saker som skal følges opp (dette er fra april 2012-møtet) 

 
USIT  

 

Nr Sak Ansvarlig Merknad 

U9/12 Sak 6 Innsendte saker: USIT sjekker 
grunnlaget i FS for beregning av 
strykprosent og sammenligner med 
DBH. 

USIT, FS I FS inngår stryk 
og trekk (S+A) i 
grunnlaget. I 
DBH kun stryk. 
USIT sender 
mail til 
kontaktlisten og 
ber om 
kommentarer før 
endringen gjøres 
i FS. 
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Saker som skal følges opp (dette er fra mars 2013-møtet) 

 

 
Institusjonene 

 

Nr Sak Ansvarlig Merknad 

I2/13 Sak 10 Ny representant i 
Planleggingsgruppen: Forslag til en 
person som kan FS og 
studieadministrasjon ønskes.  

Planleggings-
gruppen 

Utsettes inntil 
videre. 

I3/13 Sak 11 g Eventuelt – Mailinggrupper: 
Institusjonene bes gjennomgå 
medlemsoversikten i de ulike 
mailinggruppene for å få fjernet 
personer som har sluttet eller ikke lenger 
skal være medlemmer i den enkelte 
gruppe. 

Alle 
institusjoner 

 

I4/13 Sak 11 h Eventuelt – Brukerforum 
høsten 2013:  
Tenke over tema til høstens 
Brukerforum. 

Planleggings-
gruppen 

Til møtet 18.04. 

 
 

 
USIT  

 

Nr Sak Ansvarlig Merknad 

U2/13 Sak 5 Forenkling av 
brukeradministrasjon: Lage en oversikt 
over alle typer endringer som gjøres i FS. 
Database-endring, klient-endring, flis. 
Presentere i Kontaktforumet. 

USIT/FS Til 
Kontaktforumet 

U3/13 Sak 6 Alternative institusjonsnavn: 
Rydde i institusjonstabellen, feltet 
nynorsk 

FS-sekretariatet  

U4/13 Sak 6 Alternative institusjonsnavn: 
Innføre feltet institusjonsnavn_alternativ 

USIT/FS  

U5/13 Sak 7c Innkomne ønsker – FS610.001 
Vitnemål, ny variant av side 3: 
Ifm implementering av felles mal for 
vitnemål, bes institusjonene samle inn 
alle eksempler av vitnemål som det er 
behov for å gjøre noe med. Gjelder både 
for samarbeidsgrad og doktorgrad. 
Sende mail til institusjonene med 
spesifikasjon av hva som ønskes 
innsendt. Ønsket overføres til 
ønskelisten for Doktorgradsmodulen 

FS-sekretariatet Frist for svar: 
Innen 12. mars 

U6/13 Sak 7e Innkomne ønsker – 
Vurdresstatnavn:  
Innføre en felles kode for Gyldig fravær. 

USIT/FS Til versjon 7.3. 



FS-13-061  Side 11 
Referat fra møte i FS- Planleggingsgruppen 18. april 2013 

U7/13 Sak 9 Nye medlemmer til 
Doktorgradsgruppen: Sende mail til 
institusjonene og høre om noen ønsker å 
overta UiS sin plass i gruppen. 

FS-sekretariatet  

U8/13 Sak 11 f Eventuelt – FS websider: 
Vise en egen endringsoversikt, som viser 
hvilke tabellendringer har betydning for 
hva. 

USIT/FS  

U9/13 Sak 11 h Eventuelt – Brukerforum 
høsten 2013:  
Tenke over tema til høstens 
Brukerforum. 

FS-sekretariatet 
og USIT/FS 

 

 
 
 

Saker som skal følges opp (dette er fra april 2013-møtet) 

 

 
Institusjonene 

 

Nr Sak Ansvarlig Merknad 

I5/13 Sak 5c Innkomne ønsker: Kontakte 
andre institusjoner ang. integrasjon mot 
e-læringsssystemer 

NTNU  

I6/13 Sak 6 FS-Brukerforum høsten 2013: 
Jobbe med forslag til program. 
Saksbehandles pr. mail 

FS-sekretariatet, 
USIT-FS, 
Planleggings-
gruppen 

Løpende 
saksbehandling 
frem til 
sommeren 

I7/13 Sak 7 Registrering av 
pårørende/kontaktperson: Bidra med 
utredning av saken 

Planleggings-
gruppen 

Til styremøtet i 
juni  

 
 

 
USIT  

 

Nr Sak Ansvarlig Merknad 

U10/13 Sak 5a Innkomne ønsker: Sende mail til 
Doktorgradsgruppen og sjekke om det 
er behov for møte i gruppen 

FS-sekretariatet  

U11/13 Sak 5b Innkomne ønsker: Ta en større 
opprydding i nedtrekksmenyer 

USIT-FS  

U12/13 Sak 6 FS-Brukerforum høsten 2013: 
Lage forslag til program. Saksbehandles 
pr. mail 

FS-sekretariatet, 
USIT-FS, alle 

Løpende 
saksbehandling 
frem til 
sommeren 

U13/13 Sak 7 Registrering av 
pårørende/kontaktperson: Utrede saken 
til neste styremøte. Få hjelp fra 
Planleggingsgruppen 

FS-sekretariatet Til styremøtet i 
juni 

 

 



<sideskift> 
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Referat 
 

 Møte i styret for FS 10. juni 2013 
 

Til stede: 
 
Styremedlemmer: 
Christen Soleim, UiB 
Gunn Rognstad, HiG 
Monica Bakken, UiO (tilstede på sak 1, 3, og sak 10) 
Kjetil Solvik, NMH 
 
 
 
Observatører: 
Ingunn Cowan, Lånekassen  
 
USIT/FS: 
Anne-Lise Lande, USIT 
Agnethe Sidselrud, USIT 
Tina Lingjærde, USIT 
 
 

 
 

 
 

Forfall: 
 

Styremedlemmer: 
Seunn Smith-Tønnessen, UiA 
Aud Magna Gabrielsen, NTNU 
 
 
Observatører: 
Torill Vangen, SSB  
Joar Nybo, KD 
Geir Vangen, USIT 
Aune Moe, USIT 
 
 
 

  

Møteleder: 
 
Christen Soleim, UiB   

Referent: Agnethe Sidselrud og Anne-Lise Lande   

Dato: 10. juni 2013   

Sist endret:    
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 Dagsorden 
 

1. Møte i styret for FS 13. mars 2013 

Møte i styret for FS 15.april 2013 

2. Referatsaker 

3. Orienteringssaker 

4. Møteplan for høsten 2013 og januar 2014 

5. Markering av FS 20 år – 2013 eller 2016 

6. Rapportering 1.tertial 2013 

7. Risikoanalyse for FS 

8. Registrering av pårørende – saken utgår 

9. Strategi for FS 

10. 1 årsverk finansiert av UiO 

11. Eventuelt 
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Det ble foretatt følgende endringer i dagsorden: 
 
-Sak 10 ble flyttet før sak 3 
-Sak 8 ble utsatt til neste møte. 
 
Ingen saker ble meldt til Eventuelt. 
 
 

1.  Referat fra møte i styret for FS 13. mars 2013 og 15. april 2013 

 
Det var ingen kommentarer til referatet fra møte 13.03.2013 og fra møte 15.04.2013 
 
Referatene ble godkjent. 

 
 

2.  Referatsaker 

 
a. Møtet i Planleggingsgruppen 18.04. 

Skriftlig referat forelå til møtet.  
 
Det ble stilt spørsmål til sak 7. Registrering av pårørende/kontaktperson i FS og behovet  
for avklaring av begrepet ”pårørende”. Det var enighet om at begrepet 
”kontaktperson” er mer riktig å bruke i FS-sammenheng.   
 
Merknad til sak 9. Erstatte HVO’s representant i Planleggingsgruppen, planleggingsgruppen 
skal kun komme med forslag til medlemmer i planleggingsgruppen. Det er Styret 
som oppnevner medlemmer til planleggingsgruppen. 

 
b. FS-Kontaktforum 16.-17.04 

Daglig leder orienterte. Tema for årets Kontaktforum var blant annet 
Samarbeidstiltaket FS og kontaktpersonens rolle, FS WebServices, lansering av EpN, 
lansering av opplæring på nett og presentasjon av arbeidsoppgaver for 2013. 
 
c. Møte i ekspertgruppen for StudentWeb 13.05. 

Skriftlig referat forelå til møtet.  
 

d. Møte i ekspertgruppenfor StudentWeb og Doktorgrad 14.05. 

Daglig leder orienterte. Det ble holdt et fellesmøte for ekspertgruppen for 
StudentWeb og Doktorgrad. Gruppene tok en gjennomgang og prioritering av de 
innkomne ønsker for StudentWeb for Ph.D.-studenter. Det ble også foretatt en del 
avklaringer av hvordan StudentWeb skal være for Ph.D.-studenter. 
 
 

3.  Orienteringssaker 

 
a. Status overføring av ansvar for drift. 

Det er satt ned en prosjektgruppe for overføringsprosjektet med representanter fra 
FS-sekretariatet, SUN, USIT-drift og Uninett. Gruppen har startet arbeidet. Første 
møte i prosjektgruppen ble holdt 30.04, der det blant annet ble laget en prosjektplan. 
 
Neste milepæl er valg av ny teknisk plattform. Dagens løsning er utdatert og må 
oppdateres. På møtet 20.06 vil USIT-drift gi en presentasjon av de ulike valgene til 
prosjektgruppen. 
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b. Status arbeidet med fusjoner. 

Samarbeidstiltaket FS leier ut en person til fusjonprosjektene. Det har bl.a. blitt gjort 
avklaring på morbasene der data skal flyttes og det er ryddet i kodetabelller mv. 
Prosjektene HiBu-HiVe og UMB-NVH har en god dialog med fusjonsprosjektet 
UiT-HiFM. Dette bidrar til felles løsninger og felles fremdrift. Første 
prøvefusjonering er planlagt i september/oktober.  
 
c. Status innføring av felles VPD 

Gruppe 1 er nå i produksjon. Overgangen gikk bra med unntak for Universitetet i Agder som 
hadde nedetid fra torsdag kveld til mandag formiddag. Årsaken til den lange nedetiden er blitt 
grundig utredet og forelagt UiA, dette for å redusere risiko for at de samme feilene oppstår 
igjen. Arbeidet med innføring av felles VPD for Gruppe 2 er påbegynt. 

 
d. Anskaffelse av nytt rapport- og presentasjonsverktøy 

Kravspesifikasjonen er nesten ferdigstilt, og nå gjenstår kun innspill fra innkjøp og 
drift. FS-sekretariatet har hatt løpende dialog med Studieavdelingen, 
Innkjøpsseksjonen og USIT-drift og har fått noen innspill til kravspesifikasjonen. 
Dokumentet legges ut på anbud i uke 25 eller uke 26. 
 
e. Ny organisering av fellestjenester, møte hos KD 04.04 

Departementet har innkalt representanter fra FS, SO, UiO og UHR til møte 04.04. for å 
diskutere noen overordnete aspekter ved en mulig samorganisering av FS og SO.  Både FS og 
SO stiller seg positive til en samorganisering. Det er en forutsetning at en nyorganisering 
ivaretar både systemutviklingsperspektivet for FS og SOs virksomhet på en god måte. En ny 
organisasjon må også ivareta den brukermedvirkende utviklingen som er i FS i dag. 
 
Departementet ønsker en utredning av de praktiske og tekniske forholdene rundt 
sammenslåingen og har på den bakgrunn satt ned en hurtigarbeidende arbeidsgruppe med 
representanter fra FS-sekretariatet (en representant), SO-sekretariatet (en representant), 
vertsinstitusjonen UiO (en representant), UiO som leverandør (en representant), private 
høyskoler (en representant), de ansatte (en representant). Arbeidsgruppen ledes av 
Utdanningsutvalgets leder.  
 
Første møte holdes 02.07. Gruppen skal levere en rapport innen 01.10.2013 med sikte på ny 
organisering fra 01.01.2014. Styret for FS holdes løpende orientert om prosessen. Det holdes  
et ekstraordinært styremøte via Adobe ved behov.  
 
Styret for FS ønsker en avklaring fra KD vedrørende FS-styrets rolle i beslutningsprosessen. 

 
f. BIBSYS-strategi-samling 08.04. 

Styret for BIBSYS har tatt initiativet til en fellssamling for ledelsen for FS, ledelsen for 
CRIStin, ledelsen for Uninett og for styret for BIBSYS. Tema for samlingen var blant 
annet strategiske og praktiske utfordringer for UH-sektor, måter de tre organisasjonene 
jobber på og tanker for videre samarbeid. Det er spesielt viktig med god koordinering 
mellom de tre systemene når felles løsninger utvikles og implementeres i sektoren. 
Utvikling av ny funksjonalitet som er overlappende mellom systemene må unngås. 
Ledergruppen for de tre systemene skal holde jevn dialog med hverandre. Det er i tillegg 
viktig å holde dialog med UHRs arkitekturråd som arbeider for tiden med felles 
arkitekturprinsipper for UH-sektor. 
 
Styret for FS uttrykte ønske om en videre dialog med dette forumet. Samtidig er det viktig 
å være opmerksom på at alle beslutninger angående det enkelte system må fattes innenfor 
den etablerte organisasjonsstrukturen. 
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g. Forhandlingsutvalget 11.04. 

Styreleder for FS deltok på møte med UHRs forhandlingsutvalg. Under følger protokollen fra 
møtet i UHRs forhandlingsutvalg 11.04: 
 
FS-styret er generelt skeptiske til en sammenkopling av reforhandlingen av KOPINOR-
avtalen og lanseringen av et system for kompendieproduksjon.   
 
Slik systemet nå er lagt opp, reiser det følgende mulige problemstillinger: 

 Sammenstillingen av kompendier skjer digitalt ved bruk av materiale KOPINOR 
har avtaler/rettigheter til eller ved at foreleser selv laster inn eget materiale i 
KOPINORs system. Ansvaret for å sørge  for at materiale ikke rettighetsklareres 
to ganger, påhviler institusjon/foreleser selv. Kompendiet knyttes til ett emne og 
det framstilles ett kompendium per student. Dette innebærer en overføring av 
oppgaver fra institusjonene/campusbokhandlerne til KOPINOR. 

 Institusjonene må sørge for å dekke kostnadene for kompendium som ikke 
benyttes. KOPINOR vil kreve inn betaling fra det enkelte lærested som selv må få 
dette refundert fra studentene. Det er ikke kjent om studentene ønsker en slik 
modell uten å kjenne kostnadsbildet. Økonomimodell og prisstruktur for den nye 
modellen er ikke kjent for FS-styret. 

 KOPINOR blir en kommersiell aktør hvor ett av målene vil være å tjene penger på 
kompendiesalg i konkurranse med andre aktører. Ingen andre aktører er per i dag 
klare for å ta i bruk den løsningen som eventuelt utvikles. 

 At løsningen utvikles for KOPINORs system, gjør den skreddersydd for deres 
løsning. Dette gir KOPINOR et potensielt konkurransefortrinn. KOPINOR 
overtar leveranser som campusbokhandlerne har hatt. Det er ikke kjent om dette 
er ønsket lokalt. Det er ikke kjent om mindre campusbokhandlere vil kunne levere 
tekniske løsninger som er konkurransedyktige sammenliknet med KOPINORs 
løsning. 

 Det er ikke kjent hvilke implikasjoner dette vil ha for markedet, og om det vil 
bidra til nedlegginger, fusjoner og/eller kjededannelser.  Det er ikke kjent for FS-
styret om institusjonene vil være  forpliktet til å innhente anbud etter reglene om 
offentlige anskaffelser. Det er ikke kjent om andre leverandører  i så fall vil være i 
stand til å levere slikt anbud på like betingelser som KOPINOR. 

 KOPINOR vil kunne få en monopolliknende posisjon i markedet. Kommersielle 
aspekt ved løsningen er ikke tilstrekkelig utredet. Konkurransemessige 
konsekvenser og forhold rundt løsningen er ikke tilstrekkelig utredet. Det er ikke 
kjent om Konkurransetilsynet har vurdert saken. 

 Systemet vil kunne innebære omstillinger på den enkelte institusjon. Skal det 
kunne fungere etter intensjonen, må forelesere ta en mer aktiv rolle i å 
administrere systemet lokalt på det enkelte  emne. Konkret innebærer dette også 
en bestillerrolle i systemet for foreleser, som vi per i dag ikke har. Omstillingen vil 
innebære personalmessige kostnader for institusjonene. Omfanget av dette er ikke 
kjent. Det er ikke kjent om dette er en ønsket potensiell omstilling fra 
institusjonenes side. 

 

FS-styret er valgt av  medlemsinstitusjonene i Samarbeidstiltaket FS (54 institusjoner) 
for å forvalte det studieadministrative systemet FS. Det ligger i forvaltningsansvaret at 
vi skal sikre at forvaltningen tjener medlemsinstitusjonenes interesser (studenter og 
ansatte) og at forvaltningen av systemet er i tråd med lover og regelverk. I dette 
tilfellet er styret ikke sikre på at noen av disse to viktige aspektene ved styrets ansvar 
er oppfylt. 
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h. Presentasjon av FS i Beijing 8-10.04 

Daglig leder og utviklingsleder deltok på Digital Student Data Depositories Worldwide i 
Beijing, de var blitt invitert til å presentere FS. Dette var andre gangen seminaret ble avholdt, 
og temaet var digital utveksling av studentinformasjon mellom landene. I år deltok rundt 30 
land bl.a. USA, Kina, Australia, UK og India. 

 
i. EWP-seminar i Poznan 16.05 

Det ble avholdt en rundebordskonferanse i Poznan om Erasmus Without Papers 
(EWP) som en del av ERACON-2013-konferansen 15-19.05. Geir Vangen holdt 
et av innleggene. Det var stor interesse for saken og arbeidet med EWP vil nå bli 
forsøkt igangsatt. Første møte holdes i Gent ultimo juni.  
 
j. Integrasjon FS og arkivsystemet 360 

Arbeid med spesifikasjonen er påbegynt. Integrasjonsløsning vil være en 
Webservice, men det er foreløpig usikkert hvor mye arbeid som kreves for å få 
en vellykket integrasjon mellom FS og 360. Det er planlagt at HIST og NHH er 
pilotinstitusjoner for integrasjonsløsningen i august 2013.  
 
k. Status RUST 

Utkast til rutinebeskrivelse forelå til møtet. Utkastet er utarbeidet i samarbeid 
med KDs nasjonale RUST-gruppe og en egen arbeidsgruppe i regi av FS 
Samarbeidstiltaket. Rutinebeskrivelsen ferdigstilles så raskt som mulig og sendes 
deretter på høring til institusjonene. 
 
Styret ga følgende innspill til det fremlagte forslaget til rutinebeskrivelsen: 

- Det er ønskelig med en mer utfyllende definisjon på skikkethet.  
- Det ble stilt spørsmål vedr §3-7(7-8) og hvordan informasjon om 

sanksjonene og kravet/muligheten til å registrere i RUST skal utformes i 
dokumentet 

- Det ble i tillegg stilt spørsmål vedrørende behovet for klassifisering av 
emne ved registrering av utestengingsvedtak i RUST  

 
 

4.  Møteplan for høsten 2013 

 

Styret har gått gjennom den foreslåtte møteplanen. Fredag er dessverre en uaktuell 
møtedag for mange og styret ber derfor om reviderte møtedatoer.  
 
En revidert møteplan vil sendes styret.  
 
 

5.  Markering av FS – 20 år 

 
10-års jubileum for FS ble feiret i 1996 da det var 10 år siden de første institusjonene 
tok i bruk FS. 
 
FS-prosjektet startet derimot i 1993 og det har kommet inn spørsmål om 20-
årsjublieum bør feires i år. 
 
Styret for FS ønsker at 20-årsjubileet feires i 2016. Dette vil gi Samarbeidstiltaket god 
tid til planleggingen. 
 
 



FS-13-095  Side 7 

Referat fra møte i styret for FS 10.06.2013 

6.  Rapportering 1. tertial 

 
Rapporten for 1. tertial viser at det ble brukt flere timer enn budsjettert på VPD, 
EPN og Søknadsweb. Det foreslås derfor en omprioritering ved at antall prognoserte 
timer økes på VPD, EPN og SøknadsWeb. Antall timer planlagt for Studentweb, 
WebService, datavarehuset STAR og FS-sekretariat reduseres. 
 
Vedtak: Styret for FS godkjenner daglig leders rapport for 1. tertial 2013. 
 
 

7.  Risikoanalyse for FS 

 
Forslag til Risikoanalyse for FS forelå til møtet. Daglig leder gikk gjennom 
hovedpunktene i analysen.. 
 
Vedtak: Styret for FS tar risikoanalysen til orientering og ber om at det også legges 
frem en risikovurdering i forbindelse med neste tertialrapportering.  
 
 

8.  Registrering av pårørende/kontaktperson 

 
Saken utsettes til neste møtet. 
 
 

9.  Strategi for FS 

 
Styreleder orienterte om prosessen for utforming av det fremlagte forslaget til Strategi 
for FS. Forslaget ble presentert bl.a. for Årsmøtet, som gav positive tilbakemeldinger. 
 
Styret for FS ga innspill til det videre strategiske arbeidet med FS, bl.a.: 

- Målgruppen for FS er både vitenskapelige og administrativt ansatte 
- Det er riktigere å snakke om finansieringsmodell i FS-sammenheng, og ikke 

prismodell 
- Begrepet profesjonelt skal ikke brukes i strategien i beskrivelse av FS-

organisasjonen 
 
Vedtak: Styret vedtar ny strategi for samarbeidstiltaket og systemet FS i tråd med 
vedlagte strategidokument og de justeringer som framkom i møtet. Strategien trer i 
kraft umiddelbart og gjelder frem til ny strategi vedtas. 
 
 

10.  1 årsverk finansiert av UiO 

 
I forbindelse med IHR ønsker Universitetet i Oslo utvikling av FS for å forenkle 
rutiner og koplinger mot andre systemer. UiO ønsker at denne utviklingen skal skje 
relativt raskt, og ønsker i den anledning å finansiere et ekstra årsverk til utvikling av 
FS.  
 
UiO ønsker å bruke dette årsverket til blant annet videreutvikling rundt e-forvaltning, 
samtykke, digital signatur, system for sensurregistrering, system for digital 
klagebehandling, innlevering av oppgaver til sensur, publisering av studieinformasjon 
fra FS og digitalisering av arbeidsprosesser knyttet til eksamen. 
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Vedtak: Styret for FS tilbyr UiO muligheten til å betale for et ekstra årsverk til 
videreutvikling av FS, gitt under følgende forutsetninger:  

A. Årsverket ansettes i SUN, på lik linje med andre FS-utviklere. 
B. Behovene må klargjøres og koordineres fra systemeier ved UiO. 
C. Utviklingen som gjøres må tilpasses, slik at løsningene kan tilpasses til andre 

institusjoner. 
D. Personen bør tilsettes i en periode på minimun 2 år. 

 

 
 
Neste møte: Ikke avklart.  
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Referat 
 

 Møte i styret for FS 16. august 2013 
 

Til stede: 
 
Styremedlemmer: 
Christen Soleim, UiB 
Monica Bakken, UiO 
Kjetil Solvik, NMH 
Seunn Smith-Tønnessen, UiA 
 
 
Observatører: 
Joar Nybo, KD 
 
 
USIT/FS: 
Anne-Lise Lande, USIT 
Agnethe Sidselrud, USIT 
Tina Lingjærde, USIT 
Geir Vangen, USIT 

 
 

 
 

 
 

Forfall: 

 
Styremedlemmer: 
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Dagsorden ble godkjent.  
Ingen saker ble meldt til Eventuelt. 
 

1.  Ny organisasjon 

 
Styret var innkalt for å diskutere en fremtidig organisering av FS og SO. 
 
Styreleder innledet. Kunnskapsdepartementet ønsker en utredning av muligheter for 
samorganisering av FS og SO og har på den bakgrunn satt ned en hurtigarbeidende 
arbeidsgruppe. Arbeidsgruppens mandat er: 
 
- å vurdere hvordan en samorganisering av FS og SO, innenfor rammene av universitets- 

og høyskolelovens § 1-4 (4), kan sikre videreutvikling av de studieadministrative 
tjenestene, med vekt på økt sammenheng og helhet, kombinert med fortsatt høy kvalitet 
og effektivitet, 

- å se på hvordan FS og SOs samlede oppgaver, ( system- og tjenesteleveranser), kan 
organiseres under universitets- og høyskolelovens § 1-4 (4) slik at dagens kvalitet på disse 
fellestjenestene fortsatt blir ivaretatt og kan videreutvikles som en helhetlig tjeneste i 
samsvar med institusjonenes og sluttbrukernes behov, 

- å vurdere hvordan grenseflaten mellom UiO som vertsinstitusjon og et nytt 
samorganisert § 1-4 (4)-organ kan tydeliggjøres 

 
Gruppen består av representanter for UHR, UiO, FS, SO, NPH og en representant for de 
ansatte.  

 
Første møte i arbeidsgruppen ble avholdt 2.juli. Arbeidsgruppens anbefaling oversendes KD 
senest 1. oktober 2013, med sikte på en ny organisering fra 01.01.2014. 

 
På møtet 2. juli ble daglig leder for FS og daglig leder for SO bedt om å se på mulige 
alternativer for en samordnet organisasjon samt gi en anbefaling på neste møte i 
arbeidsgruppen. Finansiering skal også være en del av dette punktet. I tillegg skal 
arbeidsgruppens leder og sekretariat legge frem utkast til vedtekter for et nytt sammenslått FS-
SO, og UiO skal orientere om vedtektene for CRIStin og avtalen som ble inngått med UiO da 
CRIStin ble opprettet. 

 
Styreleder viste til at i den videre i diskusjonen er det viktig at en følger den nye strategien. 
Den nye organisasjonen må ivareta de strategiske målsettingene som er satt i planen.  

 
Styreleder understreket at en ny organisasjon må kunne ivareta en god drift, forvaltning og 
videreutvikling av de nasjonale systemene. I tillegg må organiseringen sikre forankring og 
brukermedvirkning for institusjonene. 

 
Diskusjonen ble delt inn i tre: styring og organisering, personal og finansiering. Følgende 
momenter kom frem: 

 
Styring og organisering 
Det er viktig å se til organisasjoner som har gjort seg erfaringer med 1.4.(4)-organisering – for 
eksempel BIBSYS og CRIStin. BIBSYS sin organisasjonsmodell inkluderte tidligere utviklere i 
egen organisasjon, mens CRIStin kjøper utviklere fra USIT. 

 
Et mål i FS sin strategi er at Samarbeidstiltaket skal avklare sin organisering om å bli et 1.4.4-
foretak med egne ansatte, sammen med andre eventuelle administrative system eller foretak. 
Det var på den bakgrunn enighet om selve sammenslåingen, men diskusjonen gikk først og 
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fremst på forslaget om å flytte utviklingsressursene (SUN) fra USIT til FS/SO, styring og 
finansiering. 

 
Styret støttet styreleder i at den nye organisasjonen må ivareta de strategiske målene som i dag 
ligger i strategien til FS samarbeidstiltaket og FS systemet. En viktig del av dagens strategi er 
institusjonenes mulighet til brukermedvirkning og brukerforankring. En ny organisasjon må 
fortsatt ivareta dette.  

 
Rollene mellom UiO og Samarbeidstiltaket FS er i dag uklar. Det er ulike interesser og ulikt 
strategisk fokus. Et eksempel styreleder pekte på er anskaffelsen av et nytt rapport- og 
presentasjonsverktøy for FS. Dette har vært en svært krevende sak, der rollene mellom UiO 
og Samarbeidstiltaket har vært uklare, og der UiO og samarbeidstiltaket tilsynelatende har hatt 
ulike strategiske interesser. 

 
En ny organisasjon må være mest mulig robust, og i fremtiden kunne påta seg ansvaret for 
utvikling og forvaltning av flere nasjonale systemer.  

 
Det er i dag flere store utviklingsoppgaver som burde vært prioritert, men det finnes ikke 
ressurser til å ta disse. En ny organisasjon må ha mulighet til å foreta løft på spesielle områder,  
som for eksempel vitnemålsbanken og digitalisering av hele prosessen knyttet til eksamen. Slik 
utvikling må kunne gjøres av eksterne leverandører uten at organisasjonen må binde seg til 
flere faste årsverk. Dette betyr at organisasjonen må være en profesjonell forvaltnings- og 
videreutviklingsorganisasjon, som også har bestillerkompetanse for å for å kunne gå ut i 
markedet og kjøpe kompetanse på spesielle områder ved behov. 

 
Momentene som ble trukket fra UiO i diskusjonen rundt flytting av utviklermiljøet var: 
- Det bør være et offentlig utviklermiljø for sektoren i Norge som server de ulike organene 

(CRIStin, FS/SO, ol).  
- Det bør være et samlet miljø som ikke tilhører en bestemt "oppdragsgiver" for å sikre 

bredde og fleksibilitet, kritisk masse og mulighetene for hele tiden å ha det store 
bildet/helheten.  Ved å knytte utviklermiljøet til et organ, kan det oppstå 
uhensiktsmessige bindinger til organet som andre blir avhengig av.  

- Størrelse på kompetansemiljøet er viktig mht rekruttering, det gir mindre sårbarhet. USIT 
er en attraktiv arbeidsgiver/merkevare, gir mulighet for en "lettbeint" organisasjon.  

- Vi er i et uklart landskap som vil forandre seg. Det ligger mye foran oss som vi enda ikke 
aner konsekvensene av, som for eksempel datavarehus, digital eksamen, MUSIT med 
flere. Vi må ha en organisasjon som gir oss fleksibilitet til å løse utfordringer vi ikke 
kjenner i dag. 

 
UiO og UiA var usikre på om det er en god løsning å flytte utviklingsressursene (SUN) til en 
ny organisasjon. UiO og UiA ønsket ikke å konkludere på om utviklingsressursene (SUN) skal 
flyttes fra USIT til FS/SO på det nåværende tidspunktet. 

 
Personal 
Det er viktig med en arbeidsplass som kan bidra til å tiltrekke og holde på viktig kompetanse. 
En ny organisering må derfor være en attraktiv arbeidsplass med gode vilkår, som kan sikre 
dette. Styret viste i den forbindelse til risikovurderingen som er gjort i FS, denne viser at den 
største risikoen for FS i øyeblikket er sårbarhet for manglende kompetanse og bortfall av 
nøkkelpersoner. 

 
En viktig utviklingsmetode som har vært brukt i FS er tett samarbeid mellom utviklere, 
sekretariat og institusjonene. Dette har vært et viktig suksesskriterium og bidrar til å skape 
interessante arbeidsplasser. 
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Utviklingen av de nasjonale systemene krever spesialkompetanse. Utviklergruppen utgjør et 
miljø med solid utviklingskompetanse og viktig domenekunnskap, som er bygget opp over 
lang tid. FS er et egenutviklet system som krever spesialkompetanse for å forvalte og 
videreutvikle systemet. Styret er av den oppfatning at FS ikke er et system som det er mulig å 
kjøpe på markedet på det nåværende tidspunkt.  

 
Styret understreket at det er viktig å lytte til de ansatte ved diskusjoner om den fremtidige 
organiseringen. 

 
Finansiering 
En samorganisering skal være kostnadsnøytral. Det er i tillegg viktig at risikobildet for drift, 
forvaltning og videreutvikling av de nasjonale tjenestene ivaretas på en best mulig måte. 

 
Dagens finansieringsordning gir et eierforhold til systemene, og institusjonene ser hva de 
betaler for. Styret var enig om at dette er en god modell også for en ny organisasjon. En slik 
finansieringsmodell ivaretar brukernes opplevelse av brukermedvirkning og forankring. 
Dagens finansieringsmodell gir også en mulighet til å beholde fleksibilitet og handlingsrom 
som FS har i dag. Styret ønsket på den bakgrunn at finansieringen av en ny organisasjon skal 
være en kontingent, slik som det er for FS i dag. 

 
Styret ønsket en nærmere utredning av kostnads- og risikobildet for den nye organisasjonen. 

 
Med en 1.4.4 organisering vil dagens årsmøte forsvinne. En ny organisasjon trenger derfor en 
eller annen form for arena der alle institusjonene møtes. Dette er viktig for opplevelsen av 
involvering og forankring. 

 
 

2.  Eventuelt 

 
 Ingen saker. 
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1.  Orientering om ny StudentWeb og demo av det som til nå er 

utviklet 
 
Bilder fra nye StudentWeb sendes ut til gruppen etter møtet.  

 
 

2. og 3 Gjennomgang og diskusjon av innkomne ønsker til 
StudentWeb for PhD-studenter 

 
STW-840: Ønsker ikke at menypunktet «Betaling» skal vises av Ph.D.-
studenter. 
 

• Kvotekandidater skal betale semesteravgift. Også kandidater som tar emner 
på masternivå.  

 
Konklusjon: Finanskildetabell utvides med status for om den aktuelle gruppen kan 
betale semesteravgift. 
 
 
STW-837: Fremvisning av tidskonto  
I dag kan det bli svært mange rader i tidskontoen til en student, så det var kommet 
ønske om begrensning i fremvisningen. 
Konklusjon: Ha «Vis mer»-knapp dersom det er flere enn 5 rader. 
 
 
STW-821: Informasjon om avtalen, ønske om mer detaljert visning 
Ønsket gjelder utvidet visning av:  

• Finansiering 
• avsluttet veileder 
• om kandidaten er på nærings-ph-d 
• fagområde. 

Konklusjon: Informasjonen om avtalen vil bli vist i StudentWeb 
 
 
STW-836: Registrere arbeidsadresse i StudentWeb 

• Det kom ønske om å kunne registrere arbeidsadresse i FS. Det kom forslag 
om at det skulle være mulig dersom arbeidssted er en annen enn 
institusjonen.NTNU ønsker at det skal kunne registreres uansett. 

• Få inn arbeidsadresse i profilen. 
Konklusjon: Avventer konklusjon pga uklarheter om ulike typer adresser og student-
fagpersonbilder. Tas opp igjen høsten 2013. 
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STW-808: Visning av arbeidsgiver og finansieringskilde 

• NTNU: ønsker at finansieringsperioden skal vises. 
• Separate rader for arbeidsgiver og finansiering 
• Nærings-Ph.D bør knyttes til finansieringstype.  

Konklusjon: Gruppen ønker at både arbeidsgiver og finansieringskilde skal vises på 
StudentWeb. Det kan opprettes en egen studentstatus: NæringsPhD, slik at det bli 
enkelt å finne igjen disse kandidatene. 
 
 
STW-838: Forskerskole: Fremvisning av levert avhandling i FS-klienten  
Konklusjon: Tas sammen med sak 4. 
 
 
STW-823: Fremdriftsrapportering  
Det er på litt sikt planlagt å få utviklet et saksflytsystem, hvor viktige dokumenter kan 
sende til alle involverte parter, og at det til slutt vil lagres i arkivet og konklusjoner 
som berører  FS vil lagres i FS. 
Konklusjon: Avventer saksflytsystem 
 

 
STW-820: Fremdrift: Bekreftelse på fullført sekvens  

• Tilsvarende løsning for fremdriftsrapportering som for semesterregistrering, 
det vil si at når sekvensen er fullført, så kan studenten få tilgang til 
utdanningsplanen utenom sekvensen. 

• Tvungen sekvens første gang, men ikke senere. Se også sak STW-830. 
• E-postkvittering som bekrefter at kandidaten er registrert og er 

doktorgradsstudent (på både norsk og engelsk). 
• Viktig at den ikke blandes med semesterkortet. 

Konklusjon: Når studenten skal besvare spørreskjema, så skal det være en sekvens, 
når sekvensen er fullført så skal studenten kunne se utdanningsplan utenom 
sekvensen.  
 
 
STW-834: Fremvisning av arbeidstittel  
Ønske om at arbeidstittel på avhandling vises frem til reell tittel foreligger. 
Konklusjon: Ønsket støttes. 
 
 
STW-828: Fremvisning av informasjon om disputas 

• Ønsker å vise kommisjon, disputasdato, sted og emne for prøveforelesning. 
• I så fall valgfritt, pga etterslep på registrering (UiO). 

Konklusjon: Ønsket blir stående på ønskelisten inntil videre. 
 
 
STW-835: Fremvisning av mobilitet 
Ønske om å vise opphold ved andre institusjoner, registrert gjennom 
utvekslingsopphold. 
Konklusjon: USIT vil se på løsninger rundt fremvisning av mobilitet. 
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STW-824: Frister for påmelding og registrering på programmet 

• I ny web skal det være mulig å sette egne frister for studieprogrammet. Løser 
denne saken. 

• Full fleksibilitet på meldingene, ikke på emnene. 
Konklusjon: Løst  i StudentWeb 3. 
 
 
STW-829: Ikke sem.reg for Ph.D-studenter 

• Fjerne valget Sem.reg for Ph.D.-studenter 
• Gjelder studenter uten utdanningsplan 
• Skal vises dersom de har en lavere grads studierett 

Konklusjon: PhD-studenter på programmer som ikke har utdanningsplan og hvor 
studenten ikke har studierett på lavere nivå, skal ikke kunne semesterregistrere seg.   
 
 
Ph.D-bekreftelse fra Studentweb 

• Samme som sak STW-820 
• Er det samme som vanlig ønske om bekreftelse som kan bestilles fra 

studweb?  
Konklusjon: Gruppen ser nærmere på dette til høsten 
 
 
STW-831: Sperre for visning av studiepoeng  
Det har kommet forslag om å ikke vise frem studiepoeng for emner. I dag er det to 
muligheter i FS 

• Sette merke på studieprogrammet – «ikke vis studiepoeng». Det vil da gjelde 
alle emner på programmet. 

• Alternativ: Styres gjennom emnet og parameteren «Vekt på kar.utsk».   
Konklusjon: Det sendes på høring til  kontaktlisten om parameteren Vekt på 
karakterutskrift også kan benyttes til å ikke vise frem vektingen i StudentWeb. 
 
 
STW-833: Spesialpensumtittel skal vises i stedet for emnenavn  
Det var ønske om at spesialpensumtittel skal vises i stedet for emnenavn i 
StudentWeb  
Konklusjon:  Det er allerede tilrettelagt for dette i ny StudentWeb. 
 
 
STW-826: Søknad om forlengelse 
Det kom ønske om at studenter skal kunne søke om permisjon fra studiet i 
StudentWeb.  
Konklusjon: Dette er en større sak som angår det tidligere nevnte saksflytsystem, 
med tilrettelegging for StudentWeb. Dette ønsket tas med i den generelle saken. 
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STW-822: Utdanningsplan for Ph.D.-studenten 
Det kom innspill fra en institusjon om hvordan de kan legge inn aktiviteter uten 
studiepoeng i utdanningsplanen. 
Konklusjon: Kan løses av emner med 0 studiepoeng, a la undervisningsemner, eller 
utdplanelementer. 
 
 
STW-817: Utdanningsplan: Fjerne melding om manglende bekreftelse av 
planen  
Det er kun studieprogram som har utdanningsplan som skal ha J i feltet 
utdanningsplan på studieprogrammet. Hvis det står J der,  og det ikke finnes noen 
utdanningsplan for studenten, så vil studenten bli varslet om manglende bekreftelse.  
Konklusjon: Meldingen om manglende bekreftelse av utdanningsplanen skal kun  
vises dersom det er satt J på studieprogrammet om at det har en utdanningsplan 
. 
 
STW-825: Utskrift og rapporter  
Det kom ønske om at PhD-studenter skal kunne ta ut rapporter fra FS, som de 
etterpå kan benytte som grunnlag for å søke om endelig godkjenning før de kan 
levere avhandlingen. 
Konklusjon: Ønsket tas med i kravspesifikasjonen som sak til videreutvikling etter 
første versjon. 
 
 
STW-819: Vise eksterne resultater på siden Resultater  
For studenter som har resultater fra andre institusjoner, så kan disse resultatene 
knyttes til utdanningsplanen og de vil da bli synlige på StudentWeb. 
Konklusjon: Det er en generell politikk på at eksterne resultater ikke skal vises i 
StudentWeb,  men de kan knyttes til utdanningsplanen, og vil da bli vist.   
 
 
STW-818: Bruk av begreper 

• Generelt for bruk av begreper i StudentWeb, er at om de endres lokalt, så 
gjelder de for alle studentene. 

• Det finnes i dag enkelte tekster som kun vises for PhD-studenter. Enkelte 
institusjoner sier at det er behov for flere Ph.D.-tekster. Men utfordringer er 
hvilke tekster skal vises for studenter som også følger studieprogram på 
lavere nivå enn PhD-programmer? 

 
 

 
4. Utveksling av data mellom forskerskoler 

 
Det er et ønske om at det tilrettelegges for at data kan overføres mellom forskerskoler. 
 
I dag kan det opprettes nasjonale forskerskole i FS, og det er ønskelig at eierinstitusjonen 
kan legge inn alle deltakere i forskolen og at det da blir synlig for de andre institusjonene 
som deltar i forskerskolen hvilke egne kandidater som deltar. Det kom også ønske om at 
det skulle vises frem dersom avhandling er levert. Det bør jobbes litt mer med hvordan 
forskerskoler bør fungere.  
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5. Eventuelt 

 
Ønske frå UiO om innhenting av mobilitetsdata til CRIStin, ved at PhD-studenter 
registrerer mobilitet i StudentWeb og at disse dataene overføres til CRIStin. . 
 
Vi hadde litt ekstra tid på slutten av dagen og så da på innkomne ønsker i 
doktorgradsmodulen som ikke angår StudentWeb direkte.  
 
FS-13: Bilde Student samlebilde, underbilde Perm 
I dag er det slik at dersom en har registrert noen feil i tidskontoen på et tidligere 
tidspunkt, så må alt slettes og registreres på nytt. Det er ønskelig at dette kunne gjøres 
på en enklere måte.  
Problemstilling om endringer om permisjoner og forholdet til tidskonto.  
Konklusjon: USIT ser på hvordan dette kan løses. 
 
 
FS-17: Beregning av netto-tid 
Beregning av nettotid gjøres i dag fra startdato på doktorgradsavtalen. NTNU ønsker 
også at nettotid fra opptaksdato  vises. 
Konklusjon: Denne undersøkes nærmere av NTNU før det tas stilling til ønsket. 
 
FS-165: Oversikt over doktorgradsfinansiering – ønske om ny rapport 
Konklusjon: Det er kommet rapport, FS913.001, som løser dette. 
 
FS-203: Forenkling av tidskonto 
Mange PhD-studenter har permisjoner i løpet av studietiden og med pliktarbeid som 
utgjør en viss andel av tiden, så er det ofte komplisert å registrere riktig i tidskontoen. 
Det har derfor kommet ønsket om forenkling av registrering i tidskontoen. 
Konklusjon: Denne saken tas opp på nytt til høstens møte. 
 
FS-265: Ønske at rapport 911.001 tar med kandidater som har registrert 
grunnutdanning med NUS-kode 
Konklusjon: Dette skyldes mest sannsynlig en feil, så USIT ser nærmere på dette. 
 
FS-304: Vitnemål for dr philos 
UHR har nå laget en felles mal for hvordan bachelor og mastervitnemål skal se ut. 
De har ikke skrevet noe om hva et PhD-vitnemål skal inneholde. 
Konklusjon: Dette blir en større sak til høsten. Medlemmene bør i mellomtiden 
tenke på hvordan vitnemålene for Ph.D og dr philos bør se ut. 
 
 
 
 
Neste møte: Mandag 14. oktober, kl 10 – 15 på FB3b 
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2. Demo av det som til nå er utviklet av StudentWeb 3 

 
3. Gjennomgang av ønskelisten 

 
4. Diskusjon om hvordan semesterregistrering skal være i StudentWeb3 

 
5. Videre arbeid med tekster 

 
6. Orientering om StudentWeb for PhD-studenter 

 
7. Eventuelt 

 
 

1.  Godkjenning av referat fra 6. mars 2013 

 
Referat fra møtet 6. mars ble godkjent. 

 
 

2.  Demo av det som er utviklet av StudentWeb3 

 
Ny StudentWeb ble demonstrert. På siden Mine resultateter bør i utgangspunkt kun 
helheten av vurderingsenheten vises frem, og så kan vurderingsdelene vises frem dersom 
studenten ønsker det. For emner i inneværende termin skal deler også vises.  
Dersom en student har strøket i et emne, bør det være mulig å gå rett til meldingssiden for å 
melde seg på nytt.  
 
På siden Status og oversikt bør emnene sorteres etter emnekombinasjon. Det er en fordel 
om en ut i fra planen kan se hva som er oppfylt og hva som eventuelt mangler.   
 
Søkefunksjonen i dagens StudentWeb fungerer godt, så gruppen ønsker at denne 
videreføres til ny StudentWeb. 
 
Det er mange studenter som ikke skjønner hva de skal skrive i adressefeltet c/o i 
Personinfo, det kom forslag om at en kalte feltene Adresselinje 1 og 2, og så flyttes adressen 
automatisk til riktig felt dersom det kun er et av feltene som fylles ut av studenten.  
 
På neste møte ønsker gruppen at vi ser nærmere på hvordan fakturaer skal presenteres i 
StudentWeb. Alle i gruppen må tenke igjennom hvordan det kan gjøres, slik at vi på møtet 
går gjennom forslagene. 
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3.  Gjennomgang av ønskeliste 

 
Kode Tittel  

STW-808 Visning av arbeidsgiver og 
finansieringskilde 

Denne saken tas opp på 
møte med 
doktorgradsgruppen 14. mai 
2013. 

STW-816 Permisjon: Hvilken 
informasjon skal vises til 
studentene? 

Det er vanskelig å få en god 
tekst, da studenter kan ha 
permisjon fra et 
studieprogram, mens de går 
på et annet. Studenter i 
permisjon kan også ta 
emner som privatist, og da 
skal de betale 
semesteravgift. Gruppen 
ønsker at saken sees 
nærmere på et senere 
tidspunkt. 

STW-810 Modulvalg og datofelt for 
enkeltemner 
(STATUS_EMNEADGANG) 

Gruppen ønsker at det 
opprettes felter for dato og 
klokkeslett for start på 
påmelding til emner som har 
J for Enkeltemneopptak. 

STW-680 Ikke tilgang til 
Utdanningsplan før 
semesteret starter 

Studenter skal ikke ha 
mulighet til å gjøre noe med 
utdanningsplanen før 
studierettsstartdato. De bør 
få melding om at de kan 
endre planen etter den 
angitte datoen. 

STW-811 Omvendt virkning for feltet 
Planlagt slutt 

Gruppen syns ikke forslaget 
om å endre på 
funksjonaliteteten rundt 
Planlagt slutt på 
studieprogramstudenten er 
ønskelig, da det er viktig å 
kunne følge opp studenter 
slik at flest mulig fullfører til 
normert tid. Enkelte 
institusjoner gir for eksempel 
studenter på 3-årige studier, 
studierett i 4 år for ikke å få 
for mye manuelt arbeid med 
de som ikke fullfører på 
normert tid.  

STW-809 Ønske om å endre sletting 
av studentweblogg til 12 
mnd 

Gruppen ønsker at 
lagringstiden for 
studentwebloggen økes fra 
6 mnd til ett år. 

 
 

https://utv.uio.no/jira/browse/STW-808
https://utv.uio.no/jira/browse/STW-816
https://utv.uio.no/jira/browse/STW-810
https://utv.uio.no/jira/browse/STW-680
https://utv.uio.no/jira/browse/STW-811
https://utv.uio.no/jira/browse/STW-809
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4.  Diskusjon om semesterregistrering 

Utviklerne presenterte et forslag til hvordan semesterregistrering kan gjøres i ny 
StudentWeb ved at institusjonen selv angir hva som skal inngå i semesterregistreringen og 
om de enkelte komponentene er obligatoriske eller ikke. Mange institusjoner legger i dag 
inn spørreundersøkelser, og institusjonene må til neste møte finne ut om de kan kreve at en 
student svarer på undersøkelsen for å kunne være student. USIT lager noen alternativer til 
løsning som gruppen kan ta stilling til.  
 
Institusjonene syns det er viktig at de selv kan bestemme hvilke komponenter som skal 
inngå i semesterregistreringen.  
Det er ikke nødvendig å tidsstemple når en student gjør de ulike soppgavene som inngår i 
semesterregistreringen, for  alle studenter skal ha de samme kravene i samme semester. Det 
er ikke ønskelig at sakbehandlere skal kunne endre hva som skal inngå i 
semesterregistreringen i løpet av semesterregistreringsperioden. Det ville i så fall kunne føre 
til at studenter som var semesterregistrert, ikke ville være det lenger. 
 
 
 
 
 

5.  Videre arbeid med tekster 

 
Gruppen syns det er vanskelig å arbeide med tekstene før applikasjonen er ferdig. Vi 
utsetter arbeidet og tar de enkelte sider etter hvert som de er ferdig utviklet. 
 
 
 

6.  Orientering om StudentWeb for PhD-studenter 

 
Tirsdag 14. mai holdes det  et felles møte for Doktorgradsgruppen og StudentWebgruppen, 
for å diskutere hvordan ny StudentWeb skal være for PhD-studenter.Alle institusjoner har 
blitt invitert til å komme med synspunkter på hva de mener er viktig. 
 
 
 

      7. 7. Eventuelt 

 
Neste møte holdës tirsdag 17. september 2013 kl 10 – 15 i Forskningsveien 3b 



ERACON 2013, Poznan 

ERASMUS Congress and Exhibition 2013 i Poznan 

  

 

  

Geir Vangen deltok 16. mai 2013 på ERACON (ERASMUS Congress and Exhibition) i 
Poznan, på Roundtable Session angående Erasmus Without Paper. 

Program for seminaret finnes her. 

Bakgrunnen for denne tretimers workshop’en er arbeidet som er gjort de siste årene innenfor 
RS3G og CEN med standardisering og pilotering av grensesnitt for utveksling av data i 
forbindelse med studentmobilitet. Erasmus, som har det største omfanget av mobilitet, har 
behov for fornying mht rutiner og skjemaer. Dagens løsninger er svært arbeidskrevende og 
ikke samordnet på tvers av institusjoner og leverandører av systemstøtte. Vi forsøker derfor 
å få i gang et nytt prosjekt, med støtte fra Erasmus, for å lage standarder for digital 
utveksling av studentinformasjon i forbindelse med studentutveksling. Dette omhandler 
informasjon som utvekslingsavtaler, nominasjoner, opptak, eksamensresultater med mer. 
For å få en løsning som skalerer er det også behov for bruk av federasjon. 

Følgende presentasjoner ble avholdt: 

Simone Ravaioli, (Kion, Italia), Gerald Mauberger (SOP Østerrike), Jose Luis Poy Felui 
(Sigma, Spania), Janina Mincer-Daszkiewicz (Univ I Warszawa, Polen) og Geir Vangen (se 
presentasjon). 

 

 

 

  

http://www.eracon.info/assets/files/2013/ERACON%202013%20Final%20Programme%20New.pdf
https://www.usit.uio.no/om/organisasjon/sun/faglig/reiserapporter/2013/ressurser/fs-pr-13-26-poznan2013.pdf
https://www.usit.uio.no/om/organisasjon/sun/faglig/reiserapporter/2013/ressurser/fs-pr-13-26-poznan2013.pdf


Den siste timen var avsatt til kommentarer fra enkelte inviterte samt fra publikum. 

Presentasjonene viser at gruppen er nokså samkjørt mht hvordan løsninger bør fungere, 
men det er en del usikkerhet om hvordan gå videre i et evt prosjekt, og få med de aktuelle 
aktørene. Også fra deltakerne på denne sesjonen kom det positive tilbakemeldinger på 
ideene som ble presentert. 

Det vil antakelig bli avholdt et første arbeidsmøte om EWP 25. juni i Gent. 

Fikk dessuten med meg en rundtur i Poznan, med Agnethe som fantastisk lokal guide :-). 

 

 

 



Erasmus Without Paper, Gent 

Møte i Gent juni 2013 angående Erasmus Without Paper 

 

 

Gent 

 

Geir Vangen deltok 25. juni 2013 på møte i Gent angående Erasmus Without Paper (EWP). 

Deltakerliste og agenda for møtet finnes her. 

Møtet ble holdt for å initiere et prosjekt for utvikling av standarder for digital utveksling av 
studieinformasjon i forbindelse med studentmobilitet, med støtte fra Erasmus.  

Poster angående prosjektet finnes her. 

Møtet ble avholdt på Universiteit Gent, i regi av internasjonal avdeling. Luc François ønsket 
oss velkommen, og Valère Meus presenterte rammene for et mulig prosjekt for EWP, 
med aktiviteter, datautveksling, sikkerhet, standardisering (bruk av eksisterende som MLO 
og ELM), kobling mot nasjonale vitnemålsbanker. Egracon (www.egracons.eu) ble også dratt 
frem, som arbeider med systemer for konvertering av karakterer: Det bør vurderes om disse 
skal være med i denne utvekslingen. 

  

  

 

Deretter ble omtrent de samme presentasjonene som ble vist i Poznan (se reiserapport) 
presentert. Simone Ravaioli: Hva som har vært gjort så langt på dette området. Mincer-
Daszkiewicz: Mobility project, med pilot. Jose Luis Poy Feliu: Prosjektet sett fra RS3G (som 
har kjørt Mobility project så langt). Victoriano Giralt: Bruk av federasjoner. Geir Vangen: 
Datautveksling og standarder, nasjonale prosjekter (presentasjonen), Gerald Mauberger: 
Prosjektet sett fra SOP (leverandør av kommersielt system for mobilitetstøtte). 

https://www.usit.uio.no/om/organisasjon/sun/faglig/reiserapporter/2013/ressurser/ewp-gent-agenda-and-participants.pdf
https://www.usit.uio.no/om/organisasjon/sun/faglig/reiserapporter/2013/ressurser/ewp-poster.pdf
https://www.usit.uio.no/om/organisasjon/sun/faglig/reiserapporter/2013/ewp-poznan-2013.html
https://www.usit.uio.no/om/organisasjon/sun/faglig/reiserapporter/2013/ressurser/fs-pr-13-26-poznan2013.pdf


Rui Raposo presenterte Heion project: Proof of concept-prototype til testing fra juli. Bruk av 
data for presentasjon av statistikker rundt Learning Agreements-credits. 

Det er håp om å få finansiert prosjektet via prosjektmidler fra Erasmus Plus. Det er noe 
usikkerhet rundt om det skal være en tildelingsrunde over nyttår, men gruppen kommer til å 
forberede en søknad om finansiering av prosjektet i løpet av høsten 2013. 

Før neste møte skal det lages et kort dokument som beskriver implementasjon av prosjektet, 
med standardiseringsaktiviteter og utvikling av ny pilot. 

Neste møte vil bli avholdt i september i Istanbul (på EAIE-konferansen). 

 

 

 



FS-13-027-8 NTNU - Realkompetanse 
 

RT 1265457 

Sak til planleggingsgruppa – Realkompetanse og visning på vitnemål og i utdanningsplan. 

Det viser seg å være noen uklarheter vedr. realkompetanse og eventuell visning på vitnemål og i 

utdanningsplan.  Vurdering av realkompetanse foregår i forskjellige sammenhenger. Mest vanlig er 

sannsynligvis vurdering av realkompetanse i forhold til opptak til studier. Men vi har også vurdering 

av realkompetanse i forhold til fritak knyttet til deler av studiet, der en student kan få fritak for å ta 

ett eller flere emner. Det er det siste tilfelle som jeg nå ønsker å ta opp. 

Hos oss praktiseres det at studenter kan få fritak for å ta en del av studiet, men samtidig skal 

studenten ha et vitnemål som viser at kravet til antall studiepoeng i graden er oppfylt. Dette blir 

ytterligere forvansket ved at realkompetansen knyttes til emnekombinasjon, ikke et konkret emne. 

Vår praksis er foreløpig ikke vurdert i forhold til ny mal for vitnemål.  

I FS kan en opprette en godkjenningssak av typen FRITAKREAL, og en kan i underbilde 

Realkompetanse legge inn navn og beskrivelse av realkompetansen, knytte denne til et program og gi 

den vekting. Spørsmål er hvordan dette bør framstå i utdanningsplan og på vitnemålsvedlegg. 

Fra innstillingen til ny vitnemålsmal heter det: 

Fritak for bestemte emner på bakgrunn av realkompetansevurdering føres inn som 
følger: 
Realkompetansevurdering. <Navn på emnet som det fritas for>. I 
karakterkolonnen føres ”fritatt” 

 

Det står ingen ting om realkompetanse som ikke lar seg knytte til et bestemt emne, og det står ikke 

noe om studiepoenguttelling som eventuelt skal påføres. 

 

28.06.13 

Sven Erik Sivertsen, NTNU 



<sideskift> 



MAL FOR FS-SAKER SOM SENDES TIL USIT   1 OF 2  
 

RT 1307027 

Mulighet til å velge faggruppert karakterutskrift i FS600.001 
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 Institusjon og navn på innsender. 
Merk at avsender skal være Fs-
kontaktperson 

Universitetet i Oslo ved Anette Wigaard 

Dato 20.08.2013 

Bilde/Rutine/Rapport/Annet FS600.001 Karakterutskrift 

Opprinnelig RT-id/saksdokument 
dersom saken har vært behandlet 
tidligere 

RT#1152750 og RT#1280326   

Begrunnelse Mulighet til å velge faggruppert 

karakterutskrift er utelatt i den nye 

FS600.001. Vi kan ikke se at UHR-gruppen  

har bestemt at mulighet for faggruppert 

utskrift skulle fjernes. 
 

 

Til Planleggingsgruppen 

Beskrivelse av problemstilling 

 

 

 

En stor institusjon som UiO har mange ulike fag og 
fagområder, og en del fagprefikser og emnenavn vil ikke 
være entydige for en utenforstående mottaker av 
karakterutskriften. En student ved UiO kan ha avlagt emner 
innen flere ulike fagområder både i samme semester og 
over flere år i løpet av sin studietid.  
 
En kronologisk karakterutskrift vil således for en del av 
studentene fremstå som uryddig og uoversiktlig, og det vil 
være vanskelig å se helheten og sammenhengen for en 
mottager av utskriften, f.eks. i forbindelse med søknad om 
opptak til masterstudier.  
 
Vi mener at en utdanningsplangruppert karakterutskrift ikke 
kan erstatte den faggrupperte utskriften da en mottaker av 
en utdanningsplangruppert utskrift kan få inntrykk av at en 
påbegynt emnekombinasjon er fullført, selv om studenten 
bare har avlagt et fåtall av emnene som kreves i 
emnekombinasjonen. 

 

 
 

Løsningsforslag/ønsket håndtering av saken 

 Hva ønskes gjort Vi ønsker mulighet til å velge faggruppert 

karakterutskrift i FS600.001. 

Løsningsforslag I FS600.001 Mulighet til å velge Uttrekk av resultater:  

Alle resultater – faggruppert 
Alle resultater - kronologisk 

Vurdering av konsekvenser Gi ut utskrifter som er oversiktelig for mottaker.  

Vurdering av juridiske forhold og 
henvisning til sentrale og lokale 
regler 
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  Kommentarer  

Omfang  

Kostnader  

Konsekvenser  
 

 
 

Resultat 

 Hva blir gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag  
 
 

 

 



FS-13-105-3 UiO, karakterutskrift, studienivå 
 

https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=1283792 
 

2013-07-17 14:27:52 lenaf - Lena Charlotte Finseth - Ticket created [Reply] [Comment][Forward] 

CC: fs-adm <fs-adm@admin.uio.no> 

Subject: FS600.001 Karakterutskrift bør ta med studienivå f.o.m. 50 

Date: Wed, 17 Jul 2013 14:27:51 +0200 

To: Kø fs-support via RT <fs-support@usit.uio.no> 

From: Lena Charlotte Finseth <l.c.finseth@admin.uio.no> 

 

Hei 

 

Vi tester den nye karakterutskrifsrapporten FS600.001 

 

Vi erfarer at FS600.001 kun inkluderer emner fra og med studienivå 70  

når man velger uttrekk av alle resultater. UiO har en rekke emner på  

studienivå 50 og 60, som ikke er på videregående skoles nivå, og som har  

studiepoeng og skal med på karakterutskrift. Dette gjelder f.eks. en del  

av norskkursene for utenlandske studenter, forprøver i fonetikk og  

lingvistikk og noen av forkursene i realfag. 

 

Vi ber om at det blir mulig i FS600.001 ved uttrekk av alle resultater å  

inkludere emner fra og med studienivå 50. 

 

Hilsen 

Lena 

 

--  

Lena Finseth 

Seksjon for studentinformasjon og opptak 

Studieavdelingen 

Universitetet i Oslo 

tlf. 228 54229 

 

https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=1283792
https://rt.uio.no/Ticket/Update.html?id=1283792&QuoteTransaction=21754699&Action=Respond
https://rt.uio.no/Ticket/Update.html?id=1283792&QuoteTransaction=21754699&Action=Comment
https://rt.uio.no/Ticket/Forward.html?id=1283792&QuoteTransaction=21754699
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Sendes til fs-support@usit.uio.no, i Word-format eller i odt-format (Open document text) 
Se notat som beskriver hvordan saksforberedelse skal foregå. Link til notatet 

 Ønske i forhold til FS600.002 Karakterutskrift – bestilling StudentWeb 
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 Institusjon og navn på innsender.  UiS – Tor Erga 

Dato 22.7.2013 

Bilde/Rutine/Rapport/Annet FS600.002 og FS600.001 Karakterutskrift 

Opprinnelig RT-id/saksdokument 
dersom saken har vært behandlet 
tidligere 

Opprinnelig dokument: (rt.uio.no #1283550) FS600.002 
Karakterutskrift - bestilling 

Begrunnelse Utfordringer med bestilte karakterutskrift til studenter på 
forkurs og videregående skole nivå 

 

 

Til Planleggingsgruppe 

Beskrivelse av problemstilling 

 

 

Det er problemer å få ut karakterutskrift til studenter på 
forkurs/videregående skole nivå som bestiller karakterut-
skrift via StudentWeb. Disse studentene har ikke vekting i 
Studiepoeng. 

 

 
 

Løsningsforslag/ønsket håndtering av saken 

 Hva ønskes gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag Forslag om at disse «få» studentene det gjelder, som har 
tatt emner på forkurs/videregående skole nivå, skrives ut 
manuelt. Evt. hvis det hadde vært mulig å lage en flettefil 
over bestillinger (som kunne genereres fra FS600.002) 
som hadde utplukk av studenter med vurdering i emner på 
nivå < 70 i studentens siste vurderingsår.  

Vurdering av konsekvenser  

Vurd. av juridiske forhold og henv.til 
sentrale og lokale regler 
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 Kommentarer  

Omfang  

Kostnader  

Konsekvenser  
 

 
 

Resultat 

 Hva blir gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag  
 

 

 

mailto:fs-support@usit.uio.no
file:///C:/Users/2900191/AppData/Local/Microsoft/Windows/Temporary%20Internet%20Files/Content.Outlook/D2R7NZ2P/FS-10-150_Saksforberedelse.pdf
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Subject: [fs-planlegging] Sak til møtet i september 
Date: Tue, 25 Jun 2013 11:49:42 +0000 
From: Øystein Ørnegård <Oystein.Ornegard@adm.uib.no> 
To: fs-planlegging@usit.uio.no fs-planlegging@usit.uio.no 

 
 

Hei! 
 
Håper vi kan ta opp en sak på møtet i september. 
  
Det gjelder vedtaket i sak 10 fra sist styremøte (10. juni). 
  
Vi er litt bekymret for i hvilken grad en klarer å unngå at dette går på bekostning av eksisterende 
utviklingsressurser og allerede planlagte arbeidsoppgaver. 
  
Det hadde vært greit også å få noe mer informasjon om hvordan utviklingsoppgavene er tenkt i 
forhold til nasjonale prosesser som allerede går: 
. system for sensurregistrering (må ses i sammenheng med neste fase i FPW) 
. system for digital klagebehandling (flere institusjoner har kommet langt ifm digitale 
skjemaer) 
. innlevering av oppgaver til sensur (jfr. tidligere initiativ fra UB/UiO) 
. publisering av studieinformasjon fra FS (mange pågående prosjekter i sektoren) 
. digitalisering av arbeidsprosesser knyttet til eksamen (gjerne i forhold til det som 
framkommer i epost fra Sven Erik Sivertsen 21. juni om arbeidsgruppen i regi av Uninett / ECampus) 
  
Det ser ut til at det legges opp til at UiO alene blir premissleverandør for en del nyutvikling. Det er i 
utgangspunktet bra at det avsettes mer ressurser til utvikling, men er det problematisert tilstrekkelig 
dette at en her kjøper seg forbi køen og diskusjoner om hvordan ting skal fungere? 
  
Med vennlig hilsen 
Øystein og Dag Olav 

 

mailto:fs-planlegging@usit.uio.no
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FS-13-027-14  
 

Til sak 6, møte i Planleggingsgruppen 3. og 4. september 2013 
 
 
1 årsverk finansiert av UiO, sak 10 fra FS-styremøte 10. juni 2013: 
 
I forbindelse med IHR ønsker Universitetet i Oslo utvikling av FS for å forenkle 
rutiner og koplinger mot andre systemer. UiO ønsker at denne utviklingen skal skje 
relativt raskt, og ønsker i den anledning å finansiere et ekstra årsverk til utvikling av 
FS.  
 
UiO ønsker å bruke dette årsverket til blant annet videreutvikling rundt e-
forvaltning, samtykke, digital signatur, system for sensurregistrering, system for 
digital klagebehandling, innlevering av oppgaver til sensur, publisering av 
studieinformasjon fra FS og digitalisering av arbeidsprosesser knyttet til eksamen. 
 
 
Vedtak: Styret for FS tilbyr UiO muligheten til å betale for et ekstra årsverk til 
videreutvikling av FS, gitt under følgende forutsetninger:  

A. Årsverket ansettes i SUN, på lik linje med andre FS-utviklere. 
B. Behovene må klargjøres og koordineres fra systemeier ved UiO. 
C. Utviklingen som gjøres må tilpasses, slik at løsningene kan tilpasses til andre 

institusjoner. 
D. Personen bør tilsettes i en periode på minimun 2 år. 

 



<sideskift> 



 

Felles studentsystem Telefon: 22840798 
USIT, Universitetet i Oslo Telefax: 22852970 
Postboks 1086, Blindern E-mail: fs-sekretariat@usit.uio.no 
0316 Oslo URL: www.fellesstudentsystem.no 

FS-13-110-1 
 
 
 
 
 
 

Til: 

 
Planleggingsgruppen 
 

 

 
 
 

Sak 7    Resultatutveksling mellom norske institusjoner 
 
 

NTNU og HIST har gjennomført test av resultatutvekslingen. Det ble avholdt et møte 
mellom Samarbeidstiltaket FS, de involverte utviklere fra SUN og FS-kontekter ved NTNU 
og HIST 21.8.2013 der HIST og NTNU oppsummerte testperioden. 
 
Den overordnete tilbakemeldingen er at tjenesten fungerer bra og data som overføres er 
riktige. Det var ingen feilmeldinger på tjenesten. 
 
Under testingen har det allikevel kommet frem noen problemstillinger knyttet til 
funksjonalitet i Godkjenningsmodulen samt rutiner for registrering av godkjenningssaker. 
Problemstillingene var lagt frem av NTNU og diskutert med FS på møtet 21.8. Det var 
enighet om at  innspillene som fremkom på møtet diskuteres i Planleggingsgruppen. 
 
Samarbeidstiltaket FS og USIT arbeider med rutinebeskrivelse for godkjenningssaker og for 
bruk av tjenesten Resultatutveksling. Det jobbes i tillegg med brukerdokumentasjon for 
Godkjenningsmodulen.  
 
 
Punkter til diskusjon: 
1. Informasjon til studenten om hva som overføres 
2. Hva skjer når en av basene er nede? 
3. Fremdriftsmelding 
4. Dubletter i Person Eksternstudium 
5. Oversikt over antall studiepoeng – eksterne vs. knyttet til godkjenningssak 
6. NUS-koder for enkelte emner som overføres 
7. URL for emne/program – historikk 
8. Hvordan overføres resultater for forhåndsgodkjente emner? 
9. Overføring ifm søknad om opptak 
10. Emnesamlinger 

 
Vedlegg: 
- Diverse vedr. resultatoverføring – notat fra NTNU 
- Kortfattet referat fra møtet 21.8.2013 



<sideskift> 



Diverse vedr. resultatoverføring 

NTNU og HiST har testet resultatoverføring, og det ser ut til at de grunnleggende mekanismene nå 

fungerer.  Før tjenesten tas i bruk på generell basis, så er det en noen åpne spørsmål, samt noen 

saker vi må ta stilling til vedr. funksjonalitet. 

 Studentene bør få innsyn i hva som er overført. Dette bør kanskje løses ved innsynsmodul på 

Studentweb, eventuelt en kvittering når selve overføringen foregår. Når det gjelder generelt 

innsyn i hva som er overført, så legges dette i Person eksternstudium. Bør studenten gis innsyn i 

alt som er registrert der? Da bør det klart gå fram hva som er overført automatisk og hva som er 

lagt inn manuelt. 

 

 Så vidt vi forstår, så vil en ved å trykke på knappen ‘Hent resultater fra andre institusjoner’ gå 

gjennom alle FS-baser som har tillatt overføring og deretter legge over resultat. Hvordan skal en 

håndtere at noen, men ikke alle FS-baser kan være nede? Skal jobben legges i kø inntil baser 

åpnes igjen? I alle tilfeller behov for en statusmelding i tilfelle baser er nede eller oppkobling av 

andre årsaker ikke kan skje. 

 

 

 Vi må anta at en gjennomgang av alle FS-baser vil ta noe tid. Hvis overføring skal skje online, så 

må vi ha en ha en eller annen form for framdriftsmelding for saksbehandler som sitter og venter. 

 

 Vi vil i lang tid framover ha en blanding av manuelt og automatisk oppdaterte opplysninger fra 

samme institusjoner i Person eksternstudium.  Det bør komme klare varsel i de tilfeller en har 

begge deler knyttet til person/eksterninstitusjon. Da vil vi det etter all sannsynlighet være for 

mye registrert knyttet til person/eksterninstitusjon.  Har det noen betydning? Mange resultat 

som er registrert manuelt allerede, kan være brukt i planer og/eller kvalifikasjoner. En spesiell 

variant av dette vil være resultat som er overført fra nye sammenslåtte institusjoner vs. gamle 

manuelle registreringer på institusjonskoder som ikke lenger er aktive. 

 

 I Student samlebilde finnes det en oversikt over antall studiepoeng som er oppnådd internt og 

eksternt knyttet til godkjenning og eksternt lagt direkte i protokoll. Jeg vet ikke riktig hva denne 

oversikten brukes til, men jeg tror en må gjennomgå hva som skal vises her.  Skille mellom 

studiepoeng knyttet til godkjenningssak vs. generelle eksterne studiepoeng er også uklart etter 

omskriving.  Vi har lagt opp til at godkjenninger knyttet til generelle vedtak ikke trengs registreres 

som godkjenningssak. Bør vi fjerne hele oversikten? Er det fremdeles noen som legger eksterne 

studiepoeng i protokoll, og bør de i tilfelle slutte med det? 

 

 Øvre del av bildet Person eksternstudium har felt for NUS-kode, Dato siste eksamen og 

Utv.program.  NUS-koder bør overføres fra ekstern base og legges på de enkelte resultat. Kan 

ikke se behov for feltene for Dato siste eksamen og Utv.program. 

 

 Ved overføring av resultat får vi med URL knyttet til program og emne. Vil ikke disse URL-ene i 

mange tilfeller være ferskvare i forhold til emnet eller kvalifikasjonen? Jeg er klar over at det 

kommer historikk på disse, men hvor mange har system for dette i dag og bakover i tid? Står vi i 



fare for å gi feil opplysninger? F.eks. får jeg i Test fra HiST en URL med opplysninger om program 

som starter høsten 2013, men kandidaten har grad fra 2009. 

 

 I noen tilfeller har vi behov for å legge inn forhåndsgodkjente emner i Person eksternstudium. 

Hvordan vil vi dette skal fungere i forhold til overføring når resultat foreligger ved 

hjemmeinstitusjonen? 

 

 I underbildet ‘Ekstern vurd’ kan en nå registrere at innpassing skjer på grunnlag av 

innpassingsregel. En tabell med innpassingsregler må populeres med forekomster.  Det er 

obligatorisk å fylle inn institusjonsnummer. Det betyr at der en har en generell regel om at Ex.phil 

godkjennes fra hvilken som helst institusjon, så må en fylle inn forekomster for alle.  Vet ikke om 

vi har mange slike tilfeller der regelen omfatter mange institusjoner. Er det en tanke å innføre 

felleskoder for noe av dette? 

 

 Vi har hatt fokus på godkjenningssaker, naturlig nok, siden det er den modulen vi skulle se på, 

men resultatoverføring vil være svært nyttig også ved søknad om opptak. Vi bør diskutere dette. 

Det gir nye muligheter og noen flere utfordringer. 

 

28.05.13 

Sven Erik Sivertsen 

 

 

 Vi har vel ikke tenkt på eventuelle emnesamlinger som måtte finnes i 
 basene rundt omkring. Vi for vår del bruker ikke slike lenger, men de 
 finnes for noen år tilbake. Det kan også godt være at institusjoner 
 bruker slike fremdeles. Jeg tror resultatoverføring må ta hensyn til 
 disse. Modellen i person eksternstudium ligger vel til rette for å ta 
 i mot data. 
 
 Foreslår det innføres en ny felleskode i EKSTRESKATEGORI for 
 emnesamlinger. Emnesamlinger inneholder underliggende emner og kan 
 selv høre til en kvalifikasjon. 
 
 

22.08.13 

Sven Erik Sivertsen 



 

 

Felles studentsystem Telefon: 22840798 
USIT, Universitetet i Oslo Telefax: 22852970 
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Sak 7    Referat fra møtet vedr test av resultatutveksling 

 

 
Dato: 21.8.2013  
 
Til stede: Sven Erik Sivertsen (NTNU), Eli Vangen (HIST), Anne-Lise  
Lande (FS), Richard Borge (SUN), Thomas Solvin (SUN), Agnethe  
Sidselrud (FS)  
 
 
Det forelå et notat fra Sven Erik med innspill til diskusjon. Det  
var viktig å avklare hvilken funksjonalitet som skal på plass før  
tjenesten kan settes i produksjon, og hva som kan tas etterhvert.  
 
Den overordnete tilbakemeldingen på tjenesten var at dataene som  
overføres er riktige og det var ingen feilmeldinger for  
funksjonaliteten som ble testet.  
 
 
Det var enighet om at hele notatet og innspillene som fremkom på møtet diskuteres med  
Planleggingsgruppen, på møtet 3-4.september.  
 
 
Kommentarer fra møtet til punkter i Sven-Eriks notat:  
 
 
1. Informasjon til studenten om hva som overføres.  
 
 
- Det er ikke klart hva som overføres da mye gamle data ligger i FS.  
Studenten bør informeres.  
- Sakene ender opp som vedtaksbrev - er det tilstrekkelig måte å  
informere studenten på?  
- Studenten gir aksept for overføring i StudWeb - er det en form for  



informasjon? Kan man eventuelt lage en løsning der studenten har  
mulighet for å søke om overføring fra en konkret institusjon - for å  
gjøre det klarere hva som overføres? (Se også pkt 2)  
- Saken må drøftes med StudWeb-gruppen i tillegg til  
Planleggingsgruppen.  
- Ikke kritisk ift første versjon  
 
 
2. Hva skjer når en av basene er nede?  
 
 
- Usikkert hvor stort problem det er. Det antas at basene vil gå ned  
meget sjeldent da det ved overgang til VPD stilles strengere krav  
til oppetid.  
- Forslag til tilbakemelding "En av databasene er nede. Kunne ikke  
dele data. Prøv igjen senere." Sven Erik og Eli støtter forslaget.  
- FS kan i utgangspunktet styre/definere hvilke institusjoner som  
skal være med i overføringsloopen.  
- Bør søknaden fra studenten i StudWeb inneholde informasjon om  
hvilken institusjon man får hente resultater fra?  
- Tas i StudWebgruppen i tillegg til Planleggingsgruppen.  
 
 
3. Fremdriftsmelding  
 
 
- Nødvendig med en fremdriftsmelding: at resultatene overføres,  
om resultatene er overført, om det har oppstått feil.  
- Må på plass før tjenesten kan produksjonsettes.  
 
 
4. Dubletter i Person Eksternstudium  
 
 
- Det finnes mye data registrert i Person Eksternstudium fra før.  
Bør det komme varsel ved en dublett?  
- Hvordan ser man at emne/program er en dublett?  
- Ingen resultater må overskrives  
- Heller rutiner for saksbehandling enn teknisk løsning  
- Varsel kan inneholde info om at "et nytt resultat fra institusjon  
 A er overført" - hvis det foreligger noen resultater overført fra  
institusjon A fra før.  
- Mulig å legge inn en slags inaktivering i overføringen?  
 
 
5. Oversikt over antall studiepoeng - eksterne vs. knyttet til godkjenningssak  
 
 
- Vi sjekker om "dato opprettet" stemmer med overføringsdato  
- Problemstillingen diskuteres også i Godkjenningsgruppen på møtet 1.10.2013  
 
 
6. NUS-koder for enkelte emner som overføres  
 
 



- I dag overføres ikke NUS-kode for Person Eksternstudium. Det er  
relevant at NUS-kode knyttes til de enkelte emner/resultater som  
overføres.  
- Dato siste eksamen er allerede fjernet i klienten. (Fjernet for registrering,  
men eksisterer for avlesing av tidligere registreringer)  
- Problemstillingen diskuteres også i Godkjenningsgruppen.  
 
 
7. URL for emne/program - historikk  
 
 
- Det ligger langt fremme i tid at institusjonene har alle url  
oppdatert til enhver tid  
- Det er en planlagt funksjonalitet å implementere url-historikk  
- Feltet bør fjernes foreløpig.  
- Ersattes med felt "Standard emnebeskrivelse"?  
 
 
8. Hvordan overføres resultater for forhåndsgodkjente emner?  
 
 
- Relevant for bl.a. Ph.d. og noen av samarbeidsprogram  
- Emne legges inn i underbildet Planlagt uten at en godkjenningssak  
opprettes. Det er ønskelig at resultatet overføres når det foreligger  
- Overføringen må trigges  
- Ikke kritisk ift første versjon  
- Problemstillingen tas også med Godkjenningsgruppen  
 
 
9. Utgår  
 
 
10. Overføring ifm søknad om opptak  
 
 
- Relevant bl.a. for lokale masteropptak.  
- Potensial for å spare enormt med papiroversendelser  
- Flott om personeksternstudium kunne opprettes uten krav om  
studentstatus, men på Person  
- Selve resultatoverføringen er generell - endringen av løsning for  
mottak i klienten fra Student til Student-eller-Person vil ikke  
innebære en omskriving av løsningen.  
- Søker må godkjenne overføringen via SøknadsWeb  
- Problemstillingen diskuteres også i SøknadWeb-gruppen  
 
 
11. Eventuelt/tilleggssak: Hvilken karakter skal brukes i overføringen  
(karakter eller bestått/ikke bestått)?  
 

- Problemstillingen diskuteres i Planleggingsgruppen.  
 



<sideskift> 



 

 

SØKNAD OM TILGANG TIL REGISTRERING AV KONTAKTINFORMASJON TIL 

STUDENTENES NÆRMESTE PÅRØRENDE I STUDENTWEB 

 

Bakgrunn 

Politihøgskolen har tidligere rettet henvendelse til USIT om at studentene ved høgskolen skulle 

kunne registrere nærmeste pårørende i studentweb. Dette har USIT avvist med at det er 

politiets oppgave å varsle pårørende i en krisesituasjon. 

 

Etter 22/7 har behovet for å ha informasjon om studentenes nærmeste pårørende blitt 

ytterligere forsterket. 

Studieavdelingen ved Politihøgskolen har fra høgskolens Beredskapsstab blitt pålagt å legge til 

rette for at slik registrering skal bli obligatorisk for høgskolens studenter fra studiestart 2013-

2014. Det enkleste for både studenter og høgskole er at dette registreres i studentweb. 

 

Det vil alltid være politiets eller helsevesenets oppgave å varsle pårørende i forbindelse med 

en krisesituasjon.  

Oppstår en krisesituasjon, for eksempel på Politihøgskolen, vil det være en stor fordel om vi 

som institusjon kan frembringe studentlister med kontaktinformasjon om nærmeste pårørende 

så rask som mulig. Dette vil understøtte og lette politiets og helsevesenets arbeid, samt yte 

våre studenter og deres pårørende en best mulig hjelp og støtte. 

 

 

Folkeregistret 

Kan ikke institusjonen frembringe slik informasjon, må politiet ta i bruk Folkeregistret. 

Utfordringen med Folkeregistret er at det bare forteller om objektivt slektskap til 

studentene/borgerne. Det er ikke gitt at foreldrene er studentenes reelle nærmeste pårørende, 

og politiet og helsevesenet kan få store utfordringer med å komme i kontakt med reelle 

pårørende under en krise. I tillegg vil det være tidkrevende å fremskaffe disse opplysningene 

om ikke høgskolen har de.  

Utfordringen forsterkes ved at media ofte vil besitte opplysninger de vil publisere lenge før 

pårørende har blitt varslet (noe som vil forsterke en krise for de pårørende). 

 

 

 

N-NOTAT NORWEGIAN POLICE UNIVERSITY COLLEGE 

Til:  Styret i FS Dato: 30.05.2013 

Vår referanse:  

Saksbehandler:  

Telefon:  

Telefaks:  

Fra: Laila Mjelde, studiesjef PHS  

Kopi til:   

 



NOTAT 

 

Til: FS-Sekretariatet 

Kopi: IT-direktørens stab UiO 

Fra: Märtha Felton, Seniorrådgiver 

 

Torsdag 29. august 2013 

 

Etablering av eget felt for registrering av kontaktperson i FS, juridisk vurdering 

Innledning 

Bestilling: Vurdere om det foreligger noen juridiske hindringer for etablering av et kontaktpersonfelt i 

FS. 

Forutsetning:  

1. Den informasjon som registreres i kontaktpersonfeltet skal kun anvendes når studenten er akutt 

alvorlig syk eller har vært utsatt for en ulykke slik at vedkommende ikke kan gjøre rede for seg, 

studenten er savnet eller er død. Informasjonen skal under ingen omstendigheter anvendes av 

lærestedet selv, men gis til politiet som så vil benytte den iht til sine instrukser. 

2. Det skal være frivillig for studenten å oppgi en kontaktperson. 

Juridisk drøftelse 

1. Bakgrunn, opprettelse av kontaktpersonregister 

2. Forholdet til personopplysningsloven 

3. Forholdet til offentleglova 

4. Konklusjon 

 

1. Bakgrunn, opprettelse av kontaktpersonregister 

a. Bakgrunn 

I styringsdokument for arbeid med samfunnssikkerhet og beredskap i kunnskapssektoren av 31. 

januar 2011 pålegger Kunnskapsdepartementet alle institusjoner i sektoren å ha egne 

beredskapsplaner og interne rutiner ved endret risikobilde.  Styringsdokumentet omtaler ikke 

konkrete tiltak eller eksempler på interne rutiner men viser istedenfor til en veileder utarbeidet for 

alle virksomheter i kunnskapssektoren av Nasjonal sikkerhetsmyndighet (NSM) i samarbeid med 

Politidirektoratet og Politiets sikkerhetstjeneste. Veilederen gir konkrete eksempler på interne 

rutiner, bl.a.  "interne og eksterne kontakt- og varslingslister".  På bakgrunn av dette er det flere 

institusjoner som ønsker å etablere oversikt over kontaktperson for studenter. 

 

Forutsetningen for å kunne etablere en oversikt over kontaktpersoner knyttet til studenter er at den 

enkelte institusjon har en rett til å behandle disse opplysningene – at det foreligger et 



behandlingsgrunnlag, se mer om dette i drøftelsen i pkt. 2. Videre er det ryddig å være forberedt på 

hva man skal gjøre dersom en tredjepart ønsker innsyn. Dette vil bli diskutert under pkt. 3).  

b. Pårørende, kontaktperson eller begge deler? 

I straffeloven1 § 5 brukes begrepet ” nærmeste”  om ”  Ægtefælle, beslægtede i lige Linje, Søskende 

og lige nær besvogrede, Fosterforældre og Fosterbørn samt forlovede”  mens straffeprosessloven2 

§ 93a definerer «etterlatte» som ” avdødes ektefelle eller samboer, barn og foreldre”. I lov om 

pasient- og brukerrettighetslove3 § 1-3 b. heter det at ”pasientens pårørende: den pasienten oppgir 

som pårørende og nærmeste pårørende. Dersom pasienten er ute av stand til å oppgi pårørende, 

skal nærmeste pårørende være den som i størst utstrekning har varig og løpende kontakt med 

pasienten, likevel slik at det tas utgangspunkt i følgende rekkefølge: ektefelle, registrert partner, 

personer som lever i ekteskapslignende eller partnerskapslignende samboerskap med pasienten, 

barn over 18 år, foreldre eller andre med foreldreansvaret, søsken over 18 år, besteforeldre, andre 

familiemedlemmer som står pasienten nær, verge eller fremtidsfullmektig med kompetanse på det 

personlige området”. Disse eksemplene viser at det per i dag ikke finnes en entydig definisjon på 

kontaktperson/pårørende.  

 

Ved opprettelse av det nye feltet ønsker man å la det være opp til studenten selv å bestemme hvem 

som skal registreres. Det enkelte lærested skal i utgangspunktet ikke gå inn og sjekke kvaliteten på 

informasjone – være seg typen relasjon den indikerer eller om den registrerte kontaktperson faktisk 

er en ekte person. Dette kan gi grunnlag for bekymring i det lærestedet i en krisesituasjon i 

utgangspunktet ikke kan garantere kvaliteten på den informasjon som blir overlevert til politiet.  

 

 I følge Runa Bunæs, politiinspektør ved Politiet i Oslo,4 vil prosessen ved en hendelse der det er 

behov for å finne en persons nærmeste være noenlunde som følger: Politiet starter med å få 

bekreftet den skadede/avdødes identitet. Først nå dette arbeidet er avsluttet vil man begynne 

prosessen med å informere vedkommendes nærmeste. Normalt starter politiet med søk i 

folkeregisteret dersom det ikke er åpenbart at de bør starte et annet sted. Det er på dette stadiet i 

etterforskningsfasen en kontaktpersonoversikt vil kunne være til hjelp. Til tross for at et register over 

kontaktpersoner er etablert på frivillighet og den enkelte institusjon mest sannsynlig ikke vil ha 

mulighet til å foreta kontroll av kvaliteten på den informasjon som er registrert, så er 

sannsynligheten størst – i følge Runa Bunæs - for at en slik oversikt vil være til mer hjelp enn hinder i 

politiets arbeid med å finne frem til en students nærmeste når ulykken først er ute. Dette gjelder 

særlig for studenter som av forskjellige grunner enten ikke har nære pårørende eller ikke har kontakt 

med sine nærmeste pårørende. 

 

2. Behandlingsgrunnlag 

a. innledning 

Behandlinger av personopplysninger reguleres av bestemmelsene i personopplysningsloven. 

Personopplysninger er alle opplysninger og vurderinger som kan knyttes til en enkeltperson, for 

                                                           
1 LOV 1902-05-22 nr 10: Almindelig borgerlig Straffelov 

2 LOV-1981-05-22-25 Lov om rettergangsmåten i straffesaker 

3 LOV 1999-07-02 nr 63: Lov om pasient- og brukerrettigheter 

4 I telefonsamtale tirsdag 27. august 2013 

 



eksempel navn, adresse, telefonnummer og epostadresse. Behandling av personopplysninger er 

enhver bruk av personopplysninger, som f.eks. innsamling, registrering, sammenstilling, lagring og 

utlevering eller en kombinasjon av slike bruksmåter. 

Personopplysningsloven kommer jf bestemmelsen i § 3 1 ledd litra a) til anvendelse på 

personopplysninger som helt eller delvis behandles elektronisk. Heri ligger ingen forutsetning om at 

opplysningene behandles på en bestemt måte, og personopplysningsloven vil med det komme til 

anvendelse på en oversikt over kontaktpersoner i FS.  

 

Personvernbegrepet refererer ikke bare til vernet av privatlivets fred og den enkeltes personlige 

integritet. I norsk forståelse innebærer begrepet i stor grad også vernet av individers rett til å ha 

innflytelse på bruk og spredning av personopplysninger om seg selv. Den enkelte skal i størst mulig 

grad kunne bestemme over egne personopplysninger. For at noen skal kunne behandle andres 

personopplysninger må de ha en rett til det – et behandlingsgrunnlag. Hovedprinsippet i norsk rett er 

at behandling av personopplysninger skal være basert på frivillig, uttrykkelig og informert samtykke. I 

mange tilfeller må imidlertid offentlige myndigheter at det behandles opplysninger om deg enten du 

vil eller ikke, for eksempel ved ileggelse av skatt og utbetaling av trygd. Dersom det behandles 

personopplysninger uten at det baseres på samtykke må det foreligge et annet rettslig grunnlag. 

Personopplysninger skal heller ikke utleveres til andre uten at det foreligger samtykke eller et annet 

rettslig grunnlag for utlevering. 

 

Personopplysninger skal bare samles inn for bestemte formål, og formålene for den videre 

behandling av opplysningene kan ikke være uforenlige med de formål opplysningene opprinnelig ble 

samlet inn for. Innledningsvis angis formålet med innsamling av kontaktpersoninformasjon, nemlig å 

kunne gi denne til politiet i særlige tilfeller og dette er også forutsetningene for den videre drøftelse. 

 

b. Hva er korrekt behandlingsgrunnlag for kontaktinformasjon registrert i FS 

Det følger av bestemmelsen i personopplysningsloven § 8 at man som en hovedregel kun kan 

behandle en personopplysning dersom man har mottatt samtykke fra den registrerte selv. I vår sak er 

det studenten som registrerer personopplysningene til den studenten ønsker som kontaktperson. 

Spørsmålet som har vært stilt er da om det er tilstrekkelig med samtykke fra studenten eller om det 

er den registrerte – kontaktpersonen – som må samtykke? 

 

I epost fra Datatilsynet av 29.7.2013 ved juridisk rådgiver Ylva Marrable har vi fått bekreftet at det i 

foreliggende tilfelle vil være to registrerte. Studenten og den kontaktperson som er oppgitt av 

studenten. Det vil si at lærestedet, dersom de belager seg på hovedregelen om samtykke, må 

innhente samtykke fra den registrerte kontaktperson for å kunne lagre dennes informasjon.  

  

For institusjoner med et mindre antall studenter kan det enkleste være å vurdere å basere 

behandlingsansvaret på samtykke etter hovedreglene i personopplysningsloven § 8. Det vil da være 

nødvendig å etablere en praksis hvor det sendes ut brev til de personene som blir registrert som 

kontaktperson hvor man ber dem bekrefte/akseptere registreringen. Dersom man ikke mottar en slik 

bekreftelse innen en nærmere angitt frist vil registreringen automatisk slettes.  

 

For særlig de større lærestedene, som kan risikere at må innhente mellom 30.000 og 55.000 slike 

samtykker, vil det være praktsk umulig å basere seg på samtykke fra kontaktpersonen selv. For disse 



institusjonene, og mindre institusjoner som av gode grunner finner at de ikke kan basere 

behandlingsgrunnlaget på samtykke, må det de basere behandlingsgrunnlaget på hjemmel i lov. Det 

mest nærliggende her vil være å vurdere om bestemmelsen i personopplysningsloven §8 f:  ” at den 

behandlingsansvarlige eller tredjepersoner som opplysningene utleveres til kan vareta en berettiget 

interesse, og hensynet til den registrertes personvern ikke overstiger denne interessen” kan 

anvendes. Det er den enkelte behandlingsansvarlige/lærested som er ansvarlig for å foreta denne 

vurderingen. Det betyr at hvert enkelt lærested må kunne dokumentere at de har foretatt en slik 

vurdering før de evt. tar i bruk et kontaktpersonfelt i FS.  

Vurderingstema i en slik vurdering vil i det foreliggende tilfelle være: 1) identifisere den berettigete 

interessen. Trolig er det her å ” raskere kunne kontakte studentens nærmeste”. 2) Vurdere om man 

ved etablering av et slikt register vil oppnå dette bedre enn ved bruk av allerede tilgjengelig 

informasjon. Dersom svaret på vurdering 2) er positivt må man til slutt 3) vurdere om hensynet til 

den registrerte – den oppgitte kontaktpersonen i det konkrete tilfelle – ikke overstiger den 

berettigede interessen iht 1). 

Når man foretar denne vurderingen kan man bla. legge vekt på risikoen for at en ulykke vil skje. Her 

vil for eksempel risikoen sannsynligvis være større for en student ved Politi Høgskolen enn for 

eksempel en som studerer til barnehagelærer ved HIOA på grunn av den fare som kan oppstå i pålagt 

praksis slik at denne informasjonen er mer relevant for en politistudent enn den andre. Videre kan 

man argumentere for at det er i både studenten og den oppgitte kontaktpersons interesse at 

sistnevnte blir registrert i og med begge, i de aller fleste tilfeller, vil ønske at sistnevnte raskt blir 

informert dersom noe skjer med studenten.  

 

Dersom institusjonen konkluderer med at det foreligger et behandlingsgrunnlag kan den kun 

behandle opplysningene i registrert iht det formål som ble angitt ved innsamling av informasjonen. 

Det betyr at informasjonen kun kan overgis til Politiet når noe har skjedd med studenten. Fordi 

formålet med behandlingen er så snever bør institusjonen også etablere strenge regler i forhold 

hvem som skal ha tilgang til informasjonen og strenge rutiner for sletting av informasjonen 

(informasjonen skal slettes når formålet med behandlingen har opphørt – studenten har avsluttet 

studiet.). Merk også at hver institusjon som velger å ta i bruk dette feltet må skrive en 

databehandleravtale med Samarbeidstiltaket FS ved UiO. 

 

3. Forholdet til offentleglova 

Alle dokumenter i offentlig virksomhet er som hovedregel offentlige dersom ikke annet følger av lov 

eller forskrift med hjemmel i lov, jf. offl. § 3. Det følger videre av offl. § 9 at alle har rett til å kreve 

innsyn i en sammenstilling av opplysninger som er elektronisk lagret i databasene til et offentlig 

organ dersom sammenstillingen kan gjøres med enkle fremgangsmåter.  

 

I brev av 18.6.2009, referanse 200703385 E0 MHG/bj, fra lovavdelingen i Justisdepartementet til 

Datatilsynet diskuteres det om hovedregelen om innsyn gjelder for elevlister, eller om det foreligger 

rettslig grunnlag for å nekte innsyn. Her sier Justisdepartementet at Elevlister som utelukkende 

brukes av skolens lærere og administrative personale i organiseringen og planleggingen mv. av 

arbeidet på skolen, vil kunne unntas etter unntaket i offentleglova § 14 første ledd.  

Mye taler for at den lovanvendelse som Justisdepartementet her legger til grunn også skal gjelde for 

lister over studenters nærmeste, og at man må legge til grunn at disse listene etableres nettopp av 

rent administrative grunner – kontakte foresatte når det ”utenkelige” skjer.  



 

Dette betyr at det foreligger gode argumenter for at en institusjon som har etablert en oversikt 

over egne studenters kontaktpersoner, under forutsetning at disse opplysningene ikke er samlet 

inn og brukes til annet enn det som er forutsatt i dette dokumentet, vil kunne unnta 

kontaktpersonregisteret fra offentligheten. Imidlertid påpeker Kunnskapsdepartementet i et brev 

til Justisdepartementet av 17.01.2012 at det er ”kun lister som et organ allerede har opprettet 

har opprettet og benytter til internt bruk som kan regnes som et organinternt dokument. 

Sammenstilling av opplysninger som følge av innsynsbegjæring etter offl. § 9 er ikke opprettet for 

eget internt bruk og faller derfor utenfor bestemmelsen selv om opplysningene hentes fra 

interne dokumenter som er laget for studieadministrative formål”.  Med andre ord forelligger 

gode argumenter som trekker i hver sin retning. Hvorvidt man skal gi innsyn eller om man kan 

avslå en slik begjæring vil avhenge av den konkrete situasjonen og måtte avgjøres i det enkelte 

tilfellet.  

 

En institusjon som mottar en innsynsbegjæring i oversikten over kontaktpersoner må også 

vurdere om det foreligger grunnlag for å unnta hele eller deler av dokumentet fra innsyn iht til 

bestemmelsene om taushetsplikt i offl § 13 første ledd jf. forvaltningsloven § 13 første ledd nr. 1 

jf. annet ledd første punktum. Her er det viktig at institusjonen vurderer ”personlige forhold” 

knytet til både studenten og den som er registrert som kontaktperson.  

 

Til slutt bør institusjonen også være klar over at de kan vurdere avslag på innsynsbegjæring fordi 

det vil være ”urimelig arbeidskrevende” å gå igjennom informasjonen for å sikre at informasjon 

som klart er taushetsbelagt ikke blir gjort tilgjengelig jf. bestemmelsen i offl. § 12 bokstav b5.  

 

4. Konklusjon: 

Det foreligger ingen åpenbare juridiske hindringer for etablering av et kontaktpersonfelt i FS. 

Imidlertid er det viktig at FS-sekretariatet gir grundig informasjon til FS-institusjonene slik at de 

vil være i stand til å oppfylle de lovpålagte krav som foreligger før de evt. tar i bruk et 

kontaktpersonfelt i FS. Dette omfatter kravet til å foreta en skriftlig vurdering knytet til 

behandlingsgrunnlag før de tar i bruk kontaktfeltet, og etablering av klare rutiner knyttet til 

1)bruk av informasjonen, 2) tilgangskontroll og 3)sletting. På bakgrunn av dette oppfordres FS- 

sekretariatet sterkt til å etablere klare rutiner knyttet til etablering, bruk, tilgang til og sletting av 

kontaktinformasjon dersom FS-styret vedtar utvikling av  et felt for registrering av kontaktperson. 

 

                                                           
5 Se avslag på innsyn fra KD ref. 12/246 av 3.6.2013 
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Sensitive personopplysninger? 

Opplysninger om en persons nærmeste pårørende vil ikke i seg selv være sensitive etter 

personopplysningsloven § 2 nr. 8. At man oppgir en person som nærmeste kontaktperson, sier 

ikke mer enn at man har et forholdsvis nært forhold til denne personen, ikke for eksempel om 

seksuelle forhold (§ 2 nr. 8 bokstav d). Det er også studenten som velger hvem som oppgis. 

Det er dermed personopplysningsloven § 8 som regulerer adgangen til å bruke opplysningene.  

Etter lovens § 8 er det adgang til å behandle personopplysninger bl.a. dersom den registrerte 

har samtykket. Det er også adgang til å behandle slike opplysninger dersom det er nødvendig 

for å ivareta den registrertes (studentens) vitale interesser (§ 8 bokstav c), eller dersom den 

behandlingsansvarlige eller tredjepersoner som opplysningene utleveres til kan vareta en 

berettiget interesse, og hensynet til den registrertes personvern ikke overstiger denne 

interessen (bokstav f). 

 

Det er altså flere selvstendige grunnlag for at en registrering av pårørende kan gjøres. Slik 

Politihøgskolen ser det, er det gode grunner til en slik registrering: Ved en ulykke som rammer 

flere studenter, kan det være viktig for politiet å få rask tilgang til opplysninger om pårørende. 

Men det kan også være viktig av helsegrunner: Dersom en student blir rammet av brå og farlig 

sykdom, vil de fleste ønske at pårørende skal varsles snarest. Det kan også være tilfeller der 

pårørende har kunnskap om helsemessige forhold som det er viktig at behandlende personell 

kjenner til, som sykdomshistorie eller allergier for medisiner. 

Politihøgskolen ser det derfor slik at en registrering i studentweb av opplysninger om 

nærmeste pårørende er i godt samsvar med personopplysningslovens regler. 

 

 

Ønskelig løsning i studentweb 

For Politihøgskolen, og for universitets- og høgskolesektoren generelt, er det et viktig 

samfunnsansvar å kunne bistå politi og helsevesen med å fremskaffe kontaktinformasjon om 

nærmeste pårørende i en krisesituasjon.  

Vi ser for oss en løsning som universitets- og høgskolesektoren, og styret i FS, burde kunne 

enes om: 

 

1. Studentweb klargjøres for registrering av nærmeste pårørende, for eksempel i 

forbindelse med godkjenning av utdanningsplan 

 

2. Det er opp til det enkelte universitet/høgskole om det skal være obligatorisk eller 

frivillig for studentene å registrere kontaktinformasjon om nærmeste pårørende 

 

3. Det skal være en mulighet for at studenter som ikke har nærmeste pårørende/ikke 

ønsker å oppgi kontaktinformasjon om nærmeste pårørende kan hake for det 

(uavhengig av om det er obligatorisk eller frivillig for institusjonens studenter) 
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FS-13-027-11 NTNU – Behandling av endringsønsker opptak 
 

RT1202589 
 

2013-04-24 09:08:54 Sven.Sivertsen@ntnu.no - Sven Sivertsen - Ticket created [Reply] [Comment][Forward] 

CC: Ida Birgitte Ranes <ida.ranes@ntnu.no> 

Subject: Endringer FS - Endringsønsker innmeldt via oppsummering av opptak 

Date: Wed, 24 Apr 2013 07:08:49 +0000 

To: "fs-support@usit.uio.no" <fs-support@usit.uio.no> 

From: Sven Erik Sivertsen <sven.sivertsen@ntnu.no> 

 

Fra vårt opptakskontor har vi fått spørsmål om hvordan endringsønsker innmeldt i forbindelse med 
oppsummering av opptak blir behandlet. Jeg ba opptaksleder gå gjennom endringsdokumentet til 
FS 7.3 for å se om det kom med der. Viser til svar under i den forbindelse. 
 
Hvordan behandles endringsønsker som kommer inn via denne kanalen? 
 
Viser til https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=1088218 [Open URL] 
 
Mvh 
Sven Erik Sivertsen 
NTNU 
 

2013-04-24 10:47:56 foss - Anne Kathrine F Haugen - Correspondence added [Reply] [Comment][Forward] 

RT-Send-CC: fs-sekretariat@usoi.uio.no 

 

Hei! 
 
Vi har samlet alle innspill som kom i forbindelse med oppsummeringen av opptak og rettet feilene. 
Ønskene skal prioriteres av SøknadsWeb/opptaksgruppen. Siden det ikke er satt av ressurser til 
videreutvikling av opptaksmodulen for 2013 har det ikke vært møte i gruppen i år. Vi vil til høsten 
vurdere om det er ressurser til å gjøre noen endringer og vil da kalle inn til møte i gruppen for å 
prioritere innspillene.  
 
Vennlig hilsen 
Kathy 
 

2013-04-24 12:22:37 Sven.Sivertsen@ntnu.no - Sven Sivertsen - Correspondence added [Reply] [Comment][Forward] 

CC: Ida Birgitte Ranes <ida.ranes@ntnu.no> 

Subject: 
RE: [rt.uio.no #1202589] Endringer FS - Endringsønsker innmeldt via oppsummering av 

opptak 

Date: Wed, 24 Apr 2013 10:22:35 +0000 

To: "fs-support@usit.uio.no" <fs-support@usit.uio.no> 

From: Sven Erik Sivertsen <sven.sivertsen@ntnu.no> 

 

Det spørs om innkomne ønsker også på dette området bør inn til planleggingsgruppe på lik linje 
med andre saker når det ikke holdes ekspertgruppemøter. Burde ikke rene endringsønsker og 
ønsker om ny funksjonalitet meldes inn på skjema slik som andre saker? Kanskje vi bør diskutere 
saken på neste møte i planleggingsgruppen. 
 
mvh 
Sven Erik 
 

 

 

https://rt.uio.no/Ticket/Update.html?id=1202589&QuoteTransaction=20359644&Action=Respond
https://rt.uio.no/Ticket/Update.html?id=1202589&QuoteTransaction=20359644&Action=Comment
https://rt.uio.no/Ticket/Forward.html?id=1202589&QuoteTransaction=20359644
https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=1088218
https://rt.uio.no/Ticket/Update.html?id=1202589&QuoteTransaction=20362139&Action=Respond
https://rt.uio.no/Ticket/Update.html?id=1202589&QuoteTransaction=20362139&Action=Comment
https://rt.uio.no/Ticket/Forward.html?id=1202589&QuoteTransaction=20362139
https://rt.uio.no/Ticket/Update.html?id=1202589&QuoteTransaction=20364238&Action=Respond
https://rt.uio.no/Ticket/Update.html?id=1202589&QuoteTransaction=20364238&Action=Comment
https://rt.uio.no/Ticket/Forward.html?id=1202589&QuoteTransaction=20364238
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FS-13-027-13 
 

 
 
Subject: SV: [fs-planlegging] Nye medlemmer i gruppen for studentutveksling 
Date: Wed, 15 May 2013 14:17:43 +0000 
From: Marit Vartdal Engeset <mariteng@hivolda.no> 
To: Anne-Lise Lande <a.l.lande@usit.uio.no>, "fs-planlegging@usit.uio.no" <fs-
planlegging@usit.uio.no> 
 
Hei! 
 

 
På generelt grunnlag stiller eg spørsmålet om det automatisk skal vere slik at 
institusjonane skal behalde plassane sine i ekspertgruppene når medlemer 
sluttar/byttar arbeidsområde. Eg veit frå mi tid i vurderingsgruppa at det vart 
understreka veldig tydeleg at det er personen som er valt inn i gruppa som har 
plassen, ikkje institusjonen. Dersom eg har oppfatta det rett, burde ein kanskje i 
denne konkrete saka ta ein runde med alle FS-institusjonane der alle får kome med 
forslag til kandidatar før ein bestemmer noko. Eller er det kanskje lagt føringar på at 
dei store institusjonane skal vere representert i dei ulike gruppene? Eg berre spør:) 
 
Helsing Marit 
 
 

 
 
Subject: SV: [fs-planlegging] Nye medlemmer i gruppen for studentutveksling 
Date: Thu, 16 May 2013 10:29:49 +0000 
From: Eli Vangen <eli.vangen@hist.no> 
To: 'Marit Vartdal Engeset' <mariteng@hivolda.no>, Anne-Lise Lande 
<a.l.lande@usit.uio.no>, "fs-planlegging@usit.uio.no" <fs-planlegging@usit.uio.no> 
 
Enig med Marit her, både på det ene og det andre... 
 
Selv om det i praksis ofte vil være slik at institusjoner som har personer i grupper vil 
vise mest interesse for å få med nye...kanskje... 
 
eli 
 
 



<sideskift> 



FS-13-111-1 
 

Innmeldte deltakere til ekspertgruppe for Undervisningsmodulen 
 
 

Institusjon Navn E-post 

UiT Nils Christian Fareth nils.fareth@uit.no 

HiB Siren Erichsen siren.erichsen@hib.no 

UMB Thor H. Anti thor_hojgaard.anti@umb.no 

UiB Petter Kjær Petter.Kjer@adm.uib.no 

UiO Pål Erik Megaard p.e.megaard@admin.uio.no 

HiNe Torill Myrbostad torillm@hinesna.no 
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FS-13-027-12 
 

 
 
Subject: [fs-sekretariat] Sak til planleggingsgruppemøte - Rutine 200.032 - 
Inaktivere student / fagperson 
Date: Mon, 26 Aug 2013 11:54:07 +0000 
From: Sven Erik Sivertsen <sven.sivertsen@ntnu.no> 
Reply-To: fs-sekretariat@usit.uio.no,Sven Erik Sivertsen <sven.sivertsen@ntnu.no> 
To: fs-sekretariat@usit.uio.no <fs-sekretariat@usit.uio.no> 
 
 
Viser til endring av rutine 200.032 som nå er utvidet til å gjelde inaktivering av 
studenter som slutter. Jeg synes det er uheldig at en i samme rutine blander to så 
forskjellige saker som registrering av dødsfall og inaktivering av studenter. Hos oss 
er det helt forskjellige administrativt ansatte som utfører disse oppgavene. 
Registrering av dødsfall er sterkt kontrollert og inngår i en kjede av andre tiltak 
avhengig av omstendigheter.  
 
Registrering av studenter som slutter bør ses i sammenheng med terminering av 
studieretter, selv om dette nødvendigvis ikke er det samme. 
 
Mvh 
Sven Erik Sivertsen 
NTNU 



<sideskift> 
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RT 1207529 

 FS200.040 – Studieprogram – leveranse av infoelementer knyttet til studieretninger 
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 Institusjon og navn på innsender. 
Merk at avsender skal være Fs-
kontaktperson 

NTNU 
Sven Erik Sivertsen 

Dato 21.03.2013 

Bilde/Rutine/Rapport/Annet FS200.040 Studieprogram – inkluder utdanningsplaninfo. 

Opprinnelig RT-id/saksdokument 
dersom saken har vært behandlet 
tidligere 

 

Begrunnelse  
 

 

Til <navn på ekspertgruppe>/ønskeliste/Planleggingsgruppe 

Beskrivelse av problemstilling 

 

 

 

FS200.040 Studieprogram inkluder utdanningsinfo leverer 

info elementer for Studieprogram. I forbindelse med 

visning av info elementer for Studieprogram vil det være 
hensiktsmessig at FS200.040 utvides til å levere 

infoelementer knyttet til studieretninger i FS. Tabell 
Studieretninginfo. 

Bakgrunnen for dette er at noe av den tekstlige 

studieinformasjonen vi ønsker å fremstille på nett direkte 
fra FS, spesifikt er knyttet til enkelte studieretninger med 

Infoelementer. Studieretningene har ulike betegnelser som 
studieretning, hovedprofil, fordypning o.l. 
De ulike forekomstene i tabellen Studieretning er knyttet til 
Studieprogram og til Emnekombinasjon i kolonnen 
Studieretningskode. 
 
Vi legger ved detaljert beskrivelse av våre ønsker, der vi i 
tillegg til at vi får oversendt selve innholdet i 
infoelementene også ber om at navn på Infotype blir 
inkludert i rapporten. Vi skisserer også en løsning for å lage 
rapporten mer generell. 
 
Ønskene er  prioritert i vårt vedlegg. Selve oversendelsen 
av info knyttet til studieretninger er det viktigste. Ønsker 
knyttet til navn og generell løsning forstår vi må avklares 
med andre som bruker rapporten. Det har tidligere vært 
kommunikasjon om dette.  [rt.uio.no #1187318] FS200.040 
bestillinger. Vi ble bedt om å komme med synspunkt på 
ulike løsningsforslag. Her følger svar fra vår IT-avdeling: 
 

Skisserte måter å levere informasjon om infoelementer vil 
dekke våre behov. Vi vil foretrekke den siste metoden 
foreslått. 
 
<info> 
  <infotype> 
    <type>fordypn</type> 
    <navn>Fordypningsordning<navn> 
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    <tekst> 
      ... 
    </tekst> 
  </infotype> 
  <infotype> 
    <type>overgordn</type> 
    <navn>Overgangsordninger<navn> 
    <tekst> 
      ... 
    </tekst> 
  </infotype> 
</info> 
 
 

 

 
 

Løsningsforslag/ønsket håndtering av saken 

 Hva ønskes gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag Se vedlegg - FS200.040-bestilling-20-3-2013_v2.docx. 

Vurdering av konsekvenser Vi er avhengige av å få inforelementer for studeiretning for 
å benytte 200.040 til publisering fra FS. (Prioritet 1 i 
vedlegget. 
Spørsmålet om oversendelse av navn, og en mer generell 
løsning (Prioritet 2 og 3 i vedlegget) er vi ikke avhengige 
av, men bør tas med når web-service etter planen skal 
utvikles. 

Vurdering av juridiske forhold og 
henvisning til sentrale og lokale 
regler 
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 Kommentarer Linsjeskift er ordnet. 
 

Omfang 4 timer 

Kostnader  

Konsekvenser  
 

 
 

Resultat 

 Hva blir gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag  
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FS200.040 – Bestilling av nye felter. 
I forbindelse med visning av infoelementer for studieprogram og veivalg er det behov for at FS200.040 for 

Studieprogram inkludert utdanningsplaninfo utvides noe. I den forbindelse har vi 3 ønsker, hvor ønske 1 er 

det viktigste for oss og en absolutt nødvendighet for å kunne levere den funksjonalitet som vi ønsker i 

forbindelse med presentasjon av studieplaner. Årsaken til ønske 2 og 3 er at vi ønsker å lage en mest 

mulig generell løsning. 

Ønske 1 – Leveranse av infoelementer for veivalg 
I dag leveres STUDIEPROGRAMINFO.INFOTEKST for studieprogrammet med STUDIEPROGRAMINFO.INFOTYPE.TAGKODE som 

tag som vist i figur under. Vi har behov for å få levert tilsvarende informasjon knyttet til veivalg hvis 

veivalget har registrert verdi i feltet EMNEKOMBINASJON. STUDIERETNINGKODE.  

 

Hvis ønske om ny struktur beskrevet under ikke kan gjennomføres før på et senere tidspunkt, vil det være 

ønskelig for oss at ønske 1 kan oppfylles på tilsvarende måte som infoelementer leveres for studieprogram 
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i dag.  Hvis emnekombinasjonen inneholder et veivalg, ønskes at eventuelle infoelementer som er registrert 

knyttet de ulike veivalgene leveres med tag tilsvarende definert tag for Infotype i FS. 
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Viser eksempel for studieprogrammet BBI fra vår FS base.  Emnekombinasjonen TBBI08 beskriver studiet for studenter som startet høsten 2008.  

 

Her er det registrert infoelementer knyttet til studieprogrammet BBI for studieåret 2008/2009. Det er ønskelig at FS200.040 leverer infoelementer knyttet til 

de ulike veivalg. Emnekombinasjonen TBBI08 inneholder veivalget Økologi, etologi og evolusjonsbiologi (BØKOL) som er registrert med infoelementer som 

vist under.   
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Det er ønskelig at disse infoelementene leveres som en del av emnekombinasjonen TBBI08.  

Mer generelt betyr dette at alle emnekombinasjoner med tag - <studieretning>studieretningskode</studieretning> også leveres med  tagger for 

infoelementer som finnes for denne studieretningen (for gitt studieprogram) det året emnekombinasjonen gjelder for. 

Eksempel: 

<studieretning>BØKOL</studieretning> 

<oppbygning>infotekst fra FS</ oppbygning > 

<larmal> infotekst fra FS </larmal> 

 

  



30.04.2013 
 

Ønske 2 – Navn på infotype 
I tillegg har vi behov for at INFOTYPE.INFOTYPENAVN leveres.  

 

 

Ønske 3 – Innpakking av info elementer 
 

For vårt formål vil det også være ønskelig at alle info-elementene ble plassert innenfor en egen tag 

f.eks. <INFO>.  

 



<sideskift> 
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[fs200.004 Emnekopiering – studieprogram, språk og peronroller]  RT-1202867
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 Institusjon og navn på innsender. 
Merk at avsender skal være Fs-
kontaktperson 

Universitetet for miljø- og biovitenskap 
Thor Højgaard Anti 

Dato 10.04.2013 
Bilde/Rutine/Rapport/Annet Rutine fs200.004 
Opprinnelig RT-id/saksdokument 
dersom saken har vært behandlet 
tidligere 

 

Begrunnelse Rutinen fs200.004 er mangelfull ut i fra dagens behov 
 

 

Til <navn på ekspertgruppe>/ønskeliste/Planleggingsgruppe 
Beskrivelse av problemstilling 

 

 

 

Tungvint å manuelt oppdater mange info på emner når det 
gjelder studieprogram, språk og personroller.  
Emner som kopieres har som regel de samme tilknytninger 
som emnet det kopieres fra. 

 

 
 

Løsningsforslag/ønsket håndtering av saken 

 Hva ønskes gjort Mulighet for å kunne velge om man vil kopiere med 
studieprogramtilknytninger, språk og personroller 

Løsningsforslag Få inn valg om man ønsker å kopiere med alle 
studieprogramtilknytninger(eventuelt bare aktive 
studieprogram). 
 
Få inn valg om man ønsker å kopiere alle 
Personroller(Gjerne bare aktive) 
 
Få inn valg om man ønsker å kopiere med språk. 

Vurdering av konsekvenser Sikrer at man får med all informasjon man skal ha samt at 
arbeidsmengden for saksbehandler blir mindre. 
Personroller har fått større betydning med hensyn IMS-
integrasjoner. 
Studieprogramtilknytning har betydning i forhold til 
StudentWeb og hvem studenter som kan melde seg opp i 
emnet. 

Vurdering av juridiske forhold og 
henvisning til sentrale og lokale 
regler 

Ingen forhold som går utover dagens lovverk i forbindelse 
med emnekopiering i Fs 
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  Kommentarer  
Omfang  4 timer
Kostnader  
Konsekvenser  

 

 
 

Resultat 

 Hva blir gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag  
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RT1190411 

 [Poengsnitt på vitnemål] 
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 Institusjon og navn på innsender. 
Merk at avsender skal være Fs-
kontaktperson 

Forsvaret, Per Arne Krumsvik 

Dato 05.04.2013 

Bilde/Rutine/Rapport/Annet Vitnemål 

Opprinnelig RT-id/saksdokument 
dersom saken har vært behandlet 
tidligere 

[rt.uio.no #1172193] Poengsnitt på vitnemål 

Begrunnelse Flere av Forsvarets skoler kårer ‘bestemann’ i kull og har 
satt gjennomsnittspoengsum på vitnemålet for alle 
kandidater i kullet, ønsker å bibeholde dette i FS.  

 

 

Til <navn på ekspertgruppe>/ønskeliste/Planleggingsgruppe 

Beskrivelse av problemstilling 

 

 

 

 

 

 
 

Løsningsforslag/ønsket håndtering av saken 

 Hva ønskes gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag Det er ønskelig med et valgfritt felt i vitnemålet ifm med der 
gjennomsnittskarakter dukker opp på side 3. Hvor en 
gjennomsnittskarakteren også dukker opp med desimaler. 
F.eks ved bruk av FS303.001 Karaktersnitt for studenter i 
studiekull 

Vurdering av konsekvenser Forsvaret har lange og hevdvunnen tradisjoner med priser 
til beste student i kull. Det er en fordel om dette kan løses i 
FS og ikke i ulike tilleggs systemer. 

Vurdering av juridiske forhold og 
henvisning til sentrale og lokale 
regler 
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  Kommentarer Diskutere hvordan dette ev. skal løses. Kan sette en 
merknad på en gradsoppnåelse, som da vil vises sist på 
karakterutskriften. 

Omfang  

Kostnader  

Konsekvenser  
 

 
 

Resultat 

 Hva blir gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag  
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Sendes til fs-support@usit.uio.no, i Word-format eller i odt-format (Open document text) 
Se notat som beskriver hvordan saksforberedelse skal foregå. Link til notatet 

 Ønske om flere rader for romutstyr på en persontilpasning 
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 Institusjon og navn på innsender. 
Merk at avsender skal være Fs-
kontaktperson 

Universitetet i Oslo 
Anette Wigaard 

Dato 22.05.2013 

Bilde/Rutine/Rapport/Annet Bildet Spesialtilpasning for person 

Opprinnelig RT-id/saksdokument 
dersom saken har vært behandlet 
tidligere 

 

Begrunnelse  
 

 

Til <navn på ekspertgruppe>/ønskeliste/Planleggingsgruppe 

Beskrivelse av problemstilling 

 

 

 

Vi ønsker mulighet til å registrere flere rader med romutstyr 
på en persontilpasning. Ved registrering av permanent 
tilrettelegging kan én søknad føre til innvilgelse av flere 
typer utstyr. Det er kun plass til en kode/verdi i feltet 
’Romutstyr’  En spesialtilpasningskode kan ikke 
gjenbrukes, så man kan f.eks. ikke legge inn flere rader 
med koden UTSTYR. I dag må vi ta i bruk merknadsfeltet 
hvis det er behov for å registrere mer enn en type 
romutstyr. 

 

 
 

Løsningsforslag/ønsket håndtering av saken 

 Hva ønskes gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag Mulighet for å legge til flere rader med romutsyr på en 
persontilpasning/spesialtilpasning for person, på samme 
måte som man kan legge til flere rader med romutstyr på 
en eksamenstilpasning. 

Vurdering av konsekvenser Vil gjøre FS-registreringen tydeligere og mer oversiktelig. 
Rapportene vil også gi en bedre oversikt når de viser 
entydige koder for utstyr, fremfor innholdsrike merknadsfelt. 

Vurdering av juridiske forhold og 
henvisning til sentrale og lokale 
regler 
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  Kommentarer  

Omfang 1 dag 

Kostnader  

Konsekvenser  
 

 
 

Resultat 

mailto:fs-support@usit.uio.no
file://platon/vibekbr/FS/FS-10-150_Saksforberedelse.pdf
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 Hva blir gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag  
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RT1166507 

Ny LMS-rapport 
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 Institusjon og navn på innsender. 
Merk at avsender skal være Fs-
kontaktperson 

USIT 

Dato 26.02.2013 

Bilde/Rutine/Rapport/Annet Rapport 

Opprinnelig RT-id/saksdokument 
dersom saken har vært behandlet 
tidligere 

 

Begrunnelse  
 

 

Til <navn på ekspertgruppe>/ønskeliste/Planleggingsgruppe 

Beskrivelse av problemstilling 

 

 

 

Ønske om en rapport for kontroll av grunnlagsdata for 
overføring til LMS. 
Se RT1166507 

 

 
 

Løsningsforslag/ønsket håndtering av saken 

 Hva ønskes gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag  

Vurdering av konsekvenser  

Vurdering av juridiske forhold og 
henvisning til sentrale og lokale 
regler 
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  Kommentarer  

Omfang 1 dag 

Kostnader  

Konsekvenser  
 

 
 

Resultat 

 Hva blir gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag  
 
 

 

 



<sideskift> 



RT1166507 

 

2013-02-26 11:01:07 kaiqu - Kai Ivo Quale - Ticket created [Reply] [Comment][Forward] 

Subject: Nye rapporter ifm. LMS 

Date: Tue, 26 Feb 2013 11:01:01 +0100 

To: fs-rapporter@hjelp.uio.no 

From: Kai Quale <kai.quale@usit.uio.no> 

 

Hei, 

 

Det er ytret ønske om rapporter på LMS-styringsdata. I tillegg har jeg  

noen script som gir oversikt og finner evt. feil i disse dataene. Disse  

bør tilgjengeliggjøres som rapporter i FS. (Forslag til spørringer vedlagt) 

 

1. Feil i modulvalg (sjekk_mv_feil.sql) 

--------------------------------------- 

a) Inkonsistens internt i modulvalg 

b) Inkonsistens mellom modulvalg 

 

2. Status_Eksport_LMS (rapp_eksport.sql) 

---------------------------------------- 

Utvalg på Sted/nivå (a 0 0 0/a b 0 0/a b c 0/a b c d) 

Hvis eksplisitt hierarki, bør kanskje CONNECT BY brukes? 

a) Liste/oversikt 

b) Varsel: Inkonsistens 1 ifht. aktuelt SEL-modulvalg 

- SEL=N, Status_Eksport_LMS=J forekommer 

 

Date: Tue, 26 Feb 2013 16:49:34 +0100 

To: fs-rapporter@hjelp.uio.no 

From: Kai Quale <kai.quale@usit.uio.no> 

Oppdatert spørringer for UndEnhet/UndAkt. 

 

 

3. LMSRomMalKode (rapp_rommal.sql) 

---------------------------------- 

Utvalg og antagelse om eksplisitt hierarki som over 

a) Liste/oversikt 

 

Date: Tue, 26 Feb 2013 16:49:34 +0100 

To: fs-rapporter@hjelp.uio.no 

From: Kai Quale <kai.quale@usit.uio.no> 

 

Lagt til: 

 

b) Varsel: Inkonsistens 1 ifht. aktuelt SEL-modulvalg 

- SEL=N, RomMal forekommer 

 

4. Person 

------------------------- 

a) Reservert LMS (rapp_reservert.sql) 

b) Fagperson/Kursdeltaker mangler Brukernavn (rapp_person_feil.sql) 

 

Date: Tue, 26 Feb 2013 16:49:34 +0100 

To: fs-rapporter@hjelp.uio.no 

From: Kai Quale <kai.quale@usit.uio.no> 

Oppdatert rapp_person_feil.sql. 

 

5. Feil i Overordnet sted (hvis eksplisitt hierarki) 

----------------------------------------------------- 

a) Hopper over nivåer (sjekk_sted_hull.sql) 

b) Peker nedover (sjekk_sted_nedover.sql) 

c) Peker på tvers (sjekk_sted_tvers.sql) 

d) Grupper markert for eksport (sjekk_sted_gruppe.sql) 

 

https://rt.uio.no/Ticket/Update.html?id=1166507&QuoteTransaction=19760935&Action=Respond
https://rt.uio.no/Ticket/Update.html?id=1166507&QuoteTransaction=19760935&Action=Comment
https://rt.uio.no/Ticket/Forward.html?id=1166507&QuoteTransaction=19760935


6. Diverse 

---------- 

a) Eksplisitt != Implisitt hierarki (sjekk_sted_impl_ekspl.sql) 

 

Det er mulig feil/inkonsistenser bør rapporteres i varselloggen i stedet  

for/i tillegg til som rapport? 

 

Det er formodentlig lurt at feilrapportene under pkt.2-3 gjelder alle  

SEL-modulvalg, slik at man slipper å kjøre én rapport pr. modulvalg. 

 

Generelt 

-------- 

Ignorer selvfølgelig alt som har med layout å gjøre 

- SQL*Plus-ting som SET, SPOOL, BREAK, TTITLE... 

- NULLS FIRST (kun for ikke å forveksle NULL m/blank pga. BREAK) 

- Konkatenering av Stedkoder (F_Stedkode) 

 

Bør formodentlig ha med mer informasjon som navn/beskrivelse o.l. 

 

kai 
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RT-945986 

Nye felter i ”Utenlandsk person” og mer utfyllene rapport fs201.014 
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 Institusjon og navn på innsender. 
Merk at avsender skal være Fs-
kontaktperson 

UMB 
Thor H. Anti 

Dato 26.03.12 

Bilde/Rutine/Rapport/Annet Bildet: Utenlandsk Person 
Rapport: fs201.014 

Opprinnelig RT-id/saksdokument 
dersom saken har vært behandlet 
tidligere 

 

Begrunnelse UDI krever nå mer informasjon. Denne informasjonen børe 
registreres sammen med det som allerede registreres i 
dag. Dette medfører at rapporten også må endres slik at 
relevant informasjon blir tatt med. 

 

 

Til <navn på ekspertgruppe>/ønskeliste/Planleggingsgruppe 

Beskrivelse av problemstilling 

 

 

 

Utviklingsønske: 
Bildet: Utenlandsk person 
 
UDI krever nå mer informasjon. Flere av feltene må være 
fritekstfelter.  
Se link for hvordan skjemaet er blitt. 
http://www.udi.no/PageFiles/17475/Uttalelse%20om%20stu
dieprogresjon_skrivbart.pdf 
 
De nye spørsmålene de vil ha besvart er: 
 
* Hva er søkerens videre studieplaner semester for 
semester?  
 - Gi en beskrivelse av hvordan det aktuelle studiet 
er bygget opp i form av eksamener, deleksamener, 
eventuelt feltarbeid osv., og hvilken fremdrift studenten har 
i forhold til dette.  
 
* Har søkeren tatt en annen type utdanning i Norge 
tidligere?   
 - Nei  
 - Ja, hvilken:   
 
* Hvis ja, regnes den nåværende utdanningen som en 
videreføring av den tidligere utdanningen? 
 - Nei 
 - Ja, hvorfor: 
  
* Anbefaler dere at studenten får et forlenget opphold for å 
studere ved studiestedet? 
 - Ja, for 1/2 år 
 - Ja, for 1 år 
 - Nei 
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Under feltet "Deltidsarbeidstillatels" skal man krysse av for 
et valg. og i valg 2 skal man i tillegg fylle ut et timeantall 
  
 - Vi anbefaler at studenten får tillaltese til å arbeide 
i intill 20 timer per uke og til å arbeide heltid i ferier. 
  
 - Vi anbefaler at studenten ikke arbeider mer 
enn_____ (fyll ut antall) timer per uke, men med mulighet til 
å jobbe heltid i ferier. 
  
 - Vi anbefaler ikke at studenten får tillatelse til å 
arbeide deltid 

 

 
 

Løsningsforslag/ønsket håndtering av saken 

 Hva ønskes gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag Bildet: Utenlandsk Person: 
Legg til flere felter – utvid bildet. 
 
Rapport fs201.014: 
Legg til ny relevant informasjon blir tatt med. 

Vurdering av konsekvenser Vil spare oss for å lagre ting utenfor FS – for så å flette 
sammen med nåværende versjon av rapport fs201.014 
 
Dette vil gjelde for alle institusjoner som rapportere til UDI 

Vurdering av juridiske forhold og 
henvisning til sentrale og lokale 
regler 

Ikke noe nyttt i forhold til det som allerede registreres i dag. 
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  Kommentarer  

Omfang 1 dag 

Kostnader  

Konsekvenser  
 

 
 

Resultat 

 Hva blir gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag  
 
 

 

 



https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=1037615 
 

2012-08-22 09:22:21 Svein.Nymark@ua.uib.no - Svein Jarle Nymark - Ticket created [Reply] [Comment][Forward] 

Subject: Mulighet for infotekster på fagavtaler 

From: Svein.Nymark@ua.uib.no 

 

I dag så er det mulig å knytte infotekster til en avtale i Utvekslingsavtale samlebilde. Men i 

underbildet Betingelser så kan det knyttes flere fagavtaler til en og samme avtale, alt avhengig av 

hvilket fag det er snakk om.  

 

Hadde det vært mulighet til å få til en løsning der forholdet mellom avtale og betingelser/fagavtaler 

blir noe a la studieprogram/studieretning, der vi kan knytte infotekster til begge nivåene? Dette 

ville vært svært nyttig, siden en fagavtale da kunne "arve" infotekster som ligger på avtalen (f.eks. 

informasjon om lærestedet) - og evt. særegenheter kunne legges direkte inn på den fagavtalen 

det gjelder (f.eks. fagspesifikk informasjon). 

 

Med vennlig hilsen, 

Svein Jarle Nymark 

UiB 

 
 

 

 

https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=1037615
https://rt.uio.no/Ticket/Update.html?id=1037615&QuoteTransaction=17580814&Action=Respond
https://rt.uio.no/Ticket/Update.html?id=1037615&QuoteTransaction=17580814&Action=Comment
https://rt.uio.no/Ticket/Forward.html?id=1037615&QuoteTransaction=17580814


<sideskift> 
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Sendes til fs-support@usit.uio.no, i Word-format eller i odt-format (Open document text) 
Se notat som beskriver hvordan saksforberedelse skal foregå. Link til notatet 

 [Flere logo/institusjonsvalg i vitnemål og karakterutskrift] 
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 Institusjon og navn på innsender. 
Merk at avsender skal være Fs-
kontaktperson 

Forsvarets Høgskoler, Per Arne Krumsvik 

Dato 14. august 2013 

Bilde/Rutine/Rapport/Annet FS610001/FS611001/FS600001 

Opprinnelig RT-id/saksdokument 
dersom saken har vært behandlet 
tidligere 

RT#1116404 Konkluderte med at FS pr i dag ikke helt 
møte våre institusjoners behov ifht institusjonsnavn og 
logo. 

Begrunnelse Vi løfter saken da vi ikke fant en full god løsning i 
eksisterende opplegg. 

 

 

Til Planleggingsgruppe 

Beskrivelse av problemstilling 

 

 

 

Forsvarets fem akkrediterte og to ikke-akkrediterte 
(befalsskoler) institusjoner administreres alle i samme 
FSbase (MIL). Denne løsningen ble valgt ved innføringen 
av FS i Forsvaret på bakgrunn av kapasitetshensyn av 
prosjektledelse hos FS, størrelse på Forsvarets ulike skoler 
og sammenfallende behov mellom skolene i Forsvaret.  
 
En av hovedutfordringene med denne løsningen er 
sammenhengen mellom institusjonsnavnet/logo på 
karakterutskrifter/vitnemål og Diploma Supplement. De tre 
nevnte rapportene kan kun hente ett institusjonsnavn og en 
logo. Forsvaret har pr. i dag ikke en overordnet akkreditert 
institusjon som kan fungere som eventuell 
samlebetegnelse for skolene. 
 
Pr. i dag produserer vi karakterutskrifter fra ‘Forsvaret’ 
(som jo ikke er en akkreditert institusjon), vitnemål må 
være underskrevet av Forsvaret og det er kun mulighet å få 
Forsvarets logo på side 3 av vitnemålet/Diploma 
Supplement. Våre institusjoner ønsker å få frem at det er 
de som står for akkreditering av utdanningen. 
 
I tillegg oppstår det i praksis en feilregistrering når 
utdanning fra Luftkrigsskolen blir innpasset som utdanning 
fra Forsvaret hos andre institusjoner. 

 

 
 

Løsningsforslag/ønsket håndtering av saken 

 Hva ønskes gjort Forsvaret har behov for en funksjonalitet i FS som gjør det 
mulig for fem av våre akkrediterte institusjoner og to ikke-
akkrediterte å lage vitnemål med eget institusjonsnavn og 
logo på Karakterutskrift/DS/ og vitnemålets side 3. 

Løsningsforslag FS skrives om i henhold til behov 

Vurdering av konsekvenser Primært vil vitnemåls/karkaterutskrifts- og DSproduksjon bli 

mailto:fs-support@usit.uio.no
file://caesar/www.fs/kundedokumentasjon/dokumentasjon_usit/annet/FS-10-150_Saksforberedelse.pdf
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korrekt. 
 
FS blir mer anvendelig i det daglige arbeidet ved 
institusjonene. ‘Reserveløsninger’ som fortrykte ark, egen 
initierte karakterutskrifter og manipulering av 
institusjonsfeltet i FS_system kan gå ut. 
 
Vi har drøftet utfordring og løsning med Campus 
Christiania (CC). De utreder muligheten og ønske om å slå 
sammen sine fem skoler i en felles base. Sett i lys av dette 
ønsker også CC en slik løsning som vi skisserer. 

Vurdering av juridiske forhold og 
henvisning til sentrale og lokale 
regler 

Dette vil gjøre våre base i stand til å overholde UH-loven s 
§3 på en god måte. 
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  Kommentarer  

Omfang  

Kostnader  

Konsekvenser  
 

 
 

Resultat 

 Hva blir gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag  
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RT 1310111 

 Klokkeslett for undervisningsmelding start i rutiner og rapporter 
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 Institusjon og navn på innsender. 
Merk at avsender skal være Fs-
kontaktperson 

Universitetet i Oslo ved Anette Wigaard 

Dato 23. august 2013 

Bilde/Rutine/Rapport/Annet Rutine FS408001 Oppretting av undervisningsenheter  
Rapport FS408.002 Undervisningsenhet 

Opprinnelig RT-id/saksdokument 
dersom saken har vært behandlet 
tidligere 

RT#1144949 

Begrunnelse Naturlig videreutvikling av at vi har fått klokkeslettfelt for på 
dato for påmelding start og ettermelding start på 
undervisningsenhet samlebilde. 

 

 

Til <navn på ekspertgruppe>/ønskeliste/Planleggingsgruppe 

Beskrivelse av problemstilling 

 

 

 

Etter at vi har fått klokkeslettfelt på dato for påmelding start 
og ettermelding start på undervisningsenhet samlebilde, 
trenger vi også å kunne legge inn klokkeslettene med FS-
rutine 408.001 Oppretting av undervisningsenheter. 
Vi har også behov for å se klokkeslettene i FS-rapport 
408.002 Undervisningsenhet 

 

 
 

Løsningsforslag/ønsket håndtering av saken 

 Hva ønskes gjort  

Løsningsforslag Felt og funksjonalitet for klokkeslett på dato for påmelding 
start og etteranmelding start i FS-rutine 408.001 Oppretting 
av undervisningsenheter. 
Visning av klokkeslett i kolonnene Påmelding start og 
Etteranmelding stsrt i FS-rapport 408.002 
Undervisningsenhet 

Vurdering av konsekvenser Blir lettere å registrere og kontrollere mange klokkeslettfelt 
på en gang. 

Vurdering av juridiske forhold og 
henvisning til sentrale og lokale 
regler 
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  Kommentarer  

Omfang  

Kostnader  

Konsekvenser  
 

 
 

Resultat 

 Hva blir gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag  
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RT 1312596 

Ønske i forhold til roller i Brukeradministrasjon i forbindelse med innføring av EpN 
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 Institusjon og navn på innsender.  UiS – Tor Erga 

Dato 26.8.2013 

Bilde/Rutine/Rapport/Annet Brukeradministrasjon 

Opprinnelig RT-id/saksdokument 
dersom saken har vært behandlet 
tidligere 

Ingen 

Begrunnelse Behov for å dele noen roller etter innføring av EpN 
 

 

Til Planleggingsgruppe 

Beskrivelse av problemstilling 

 

 

Når vi tar i bruk EpN så ønsker vi ikke å gi saksbehandlere 
tilgang til å endre i emner direkte i FS da dette skal skje i 
EpN. Vi kjører emnebeskrivelsen «live» fra FS til nettsidene 
våre. Når det gjelder Studieprogram så må denne endring-
en/oppdateringen gjøres direkte i FS da det ikke er mulig å 
oppdatere studieinformasjon via EpN. Pr. i dag så er rolle-
ne for studieprogram og emner slått sammen. 

 

 
 

Løsningsforslag/ønsket håndtering av saken 

 Hva ønskes gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag Det finnes i dag vel 3 (4) roller for registrering/oppdatering 
av emner og studieprogram. Det er FS_STUDIE1, 
FS_STUDIE2 og FS_STUDIEINFO (og 
FS_UIS_EMNEROLLE). Ønsker at disse rollene splittes 
med egne roller for Studieprogram og egne for Emner. Vi 
kan dermed tillate at saksbehandler kan endre informasjon 
på studieprogram uten å ha tilgang til å endre på emner. 

Vurdering av konsekvenser  

Vurd. av juridiske forhold og henv.til 
sentrale og lokale regler 
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 Kommentarer  

Omfang  

Kostnader  

Konsekvenser  
 

 
 

Resultat 

 Hva blir gjort Begrunnelse 

Løsningsforslag  
 

 

 



<sideskift> 



Universitetet i Oslo Notat 
Studieavdelingen 
 

 

 

Til: Fakultetene 

 

 
Dato: 29. august 2013 

Elektronisk registrering av studentenes fremmøte 

Ved gjennomgang av arbeidsoppgavene på Det medisinske fakultet (IHR-medfak), ble det avdekket 

at det brukes svært mye tid og krefter på å administrere fravær fra undervisningen.  Fakultetet har 

derfor ønsket seg en løsning for registrering av fremmøte. Det matematisk-naturvitenskapelige 

fakultet har tidligere sendt inn et liknende ønske. 

Effektive metoder for registrering av fremmøte er av interesse for nesten alle fakulteter. 

Studieavdelingen vil derfor sikre at det utvikles tjenester som kan brukes av alle, og ønsker primært 

at tjenestene utvikles i regi av USIT. 

Universitetet i Oslos forskrift om studier og eksamener åpner for krav om obligatorisk 

undervisning. 

Kravene varierer fra emne til emne. Det kan også forekomme krav for studieprogram som helhet. 

Noen eksempler: 

 obligatorisk fremmøte på første undervisningsdag 

 på noen av undervisningsaktivitetene 

 en viss prosentdel av undervisningen 

 noen timer av undervisningen 

 de x første ukene 

 all undervisning 

 ingen krav om fremmøte 

 unntak på individnivå 
 

Dagens manuelle, papirbaserte løsninger for å registrere fremmøte har stor risiko for 

feilregistreringer og studentene har liten eller ingen mulighet til å oppdage og reagere på feil og 

mangler før det er for sent. 

Utviklingsbehov 

1. Enkel og rask selvbetjening for å registrere fremmøte 

2. Rask tilbakemelding om at fremmøte er registrert 

3. Regler og logikk i FS for å oppdage for mye fravær/nesten for mye fravær 

Dagens løsninger 

http://www.med.uio.no/for-ansatte/arbeidsstotte/prosjekter/internt-handlingsrom/forslag-tiltak-resultat/studieadministrasjon/
https://www.uio.no/om/regelverk/studier/studier-eksamener/forskrift-studier-eksamener/index.html#toc20
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Støtte i FS for manuell, papirbasert datainnsamling finner man nå i: 

 Utskrift fra FS474.004 Fremmøteprotokoll undervisning – semesterskjema. Lærer krysser av 
fremmøte hver gang, og studentene signerer siste gang  Skjemaet leveres så av lærer til 
administrasjonen 

 Utskrift fra FS474.004 Fremmøteprotokoll undervisning – ukeskjema. Studentene signerer hver 
gang. Skjemaet leveres av lærer til administrasjonen når skjemaet er fullt 

 Utskrift fra FS474.005 Fremmøteskjema – undervisning. Lærer krysser av for fremmøte hver gang. 
Skjemaet leveres av lærer til administrasjonen når skjemaet er fullt 

 Andre rapporter i FS med passende utplukk 
 

Løsninger for manuell datainnsamling uten FS-støtte: 

 Semesterbok/signaturbok til hver enkelt student med oversikt over undervisningen. Lærer signerer 
ved sin aktivitet i hver enkelt students bok. Studenten leverer boken til administrasjonen ved 
semesterslutt 

 Manuelle lister 
 

Registrering av innsamlede data i FS i dag 

 Ved obligatorisk fremmøte på første forelesning eller bare litt fremmøte: 
o Registrering i undervisningsenhet samlebilde, fane Und.melding. Alle kan settes til møtt 

med ett tastetrykk, deretter fjernes de som ikke har møtt 
o Påfølgende kjøring av FS515.003 Sletting av undervisning-/vurderingsmeldinger med N for 

Jasvar eller møtt 

 Ved 'komplekse' fremmøteregler: 
o De innsamlede data vurderes manuelt 
o Påfølgende registrering av obligatorisk(e) aktivitet(er) i vurderingssmodulen 

 Ingen eksplisitt registrering av fremmøte i FS 
o De innsamlede data vurderes manuelt, undervisnings- og vurderingsmeldingene slettes bare 

der kravene ikke er oppfylt 

 Det finnes dessuten et bilde i FS – Fremmøte på undervisning – hvor man kan registrere data om 
fremmøte på hver enkelt student på hver enkelt undervisningsaktivitet. Dette bildet har aldri vært 
brukt på UiO, trolig fordi det er for tungvint å registrere i og det ikke finnes noen rapporter eller 
rutiner som bruker disse dataene 

 
Problemer ved dagens manuelle løsninger 

 Arbeidskrevende å skrive ut og distribuere lister/bøker/protokoller 

 Risiko for at lister/bøker/protokoller somles bort 

 Risiko for feilregistrering 

 Studentene har liten eller ingen mulighet til å kontrollere at fremmøtet blir riktig registrert 

 Dårlig dokumentasjon dersom det i ettertid oppstår diskusjon om fremmøte (og det gjør det…) 

 En del av undervisningstiden byråkratiseres bort 

 Arbeidskrevende å finne ut om krav til fremmøte er oppfylt 
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Kjekt å vite om dagens studenter 

 Praktisk talt alle studenter har brukernavn (en håndfull unntak) 

 71 % av høststudentene har studiekort med kortnummeret  registrert i FS 

  85% av vårstudentene har studiekort 

 Alle studiekortene har strekkode med kortnummer 

 Alle studiekortene har magnetstripe med kortnummer 

 Brorparten av studiekortene har chip (mifare 64bit sektorbasert) med kortnummer som kan leses av 
ved nærhet til passende sensor 

 97% av studentene er registrert med mobilnummer. (OBS Et hundretall av numrene i FS til de 600 
000 personene som er registrert i FS er ikke unike) 

 79% i av mobilbrukerne i Norge alderen 18-29 år hadde smarttelefon i 2012 (60% i 2011. Kilde: Our 
mobile planet) 

 2 % av studentene har verken registrert studiekort eller mobilnummer (Studiekort er gratis for 
studentene, men det er ikke sikkert at kortsenteret rekker å produsere kort raskt nok til 
førstesemester-studentene som har obligatorisk fremmøte på første forelesning/gruppe) 
 

Utviklingsbehovene 
 

1. Enkel og rask selvbetjening for å registrere fremmøte for både små grupper og store forelesninger 

o Alternativ 1: Fagpersonweben (eller en fagperson-webapplikasjon for 
nettbrett/smarttelefoner) videreutvikles til å kunne registrere fremmøte i tabellen 
fs.undfremmotestudent. Studenten får lest av studiekortnummeret sitt ved hjelp av kamera, 
strekkodeleser, magnetstripeleser eller sensor for chip. Det må også være mulig å registrere  
studenter uten kort ved hjelp av brukernavn, fødselnummer eller avhaking i liste som viser 
frem de som ennå ikke er registrert 

o Alternativ 2: Det lages en studentapp for nettbrett og smarttelefoner. Studenten logger på 
appen med uio-brukernavn –og passord. Fremmøte registreres ved at appen leser en QR-
kode eller tilsvarende og sender dataene til FS. QR-koden kan være skrevet ut på papir, men 
det vil være bedre om den vises på en skjerm og endrer seg med passende mellomrom, slik at 
studentene ikke rekker å videresende bilde av QR-koden til skulkere 

o Alternativ 3: Det lages et bilde i FS-klienten som bruker strekkoden til studiekortet for å 
registrere fremmøte. (A la bildet "kontroll av semesterregistering" som i sin tid ble brukt i 
forbindelse med utbetaling av studielån). Dette alternativet er nok best egnet til store 
forelesninger og en administrativt ansatt til å bruke FS fra PC med strekkodeleser 

2. Rask tilbakemelding til studenten om at fremmøtet er registrert 

o Fremvisning i studentweb 

o Tilbakemelding fra alternativ2-appen i form av "grønt lys" eller liknende 

3. Regler og logikk i FS for å oppdage for mye fravær/nesten for mye fravær 

o Bilder i Fsklienten hvor regler for fremmøte kan registreres og knyttes til emner eller 
program 

o Rutine i FS som håndterer studentene som ikke fyller kravene og tilskriver disse. 

http://www.thinkwithgoogle.com/mobileplanet/en/
http://www.thinkwithgoogle.com/mobileplanet/en/
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Timing 

I dokumentet FS 13-003 Arbeidsoppgaver 2013 beskrives minst tre aktiviteter som kan ha betydning for de 

nevnte utviklingsbehovene:  

Aktivitet 3:Webservice. Dersom det skal lages apper, er dette et naturlig teknologivalg 

Aktivitet 5:Studentweb 

Aktivitet 11: Spesifisering av ny undervisningsmodul 

 

Med hilsen 

http://www.fellesstudentsystem.no/aktiviteter/styremoter/2013/2013-01-14/fs-13-003-arbeidsoppgaver-2013.pdf


[FS-112] Bruk av studentnr istedenfor fnr Created: 03/Sep/10  Updated: 25/Feb/13  

Status: Open 

Project: FS  

Component/s: Person  

 

Environment:  UiT, PB, Bilde 

 

RT ticket id: 574,663  

RT URL: https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=574663  

 

 Description     

Vi har hatt en liten intern runde på bruk av studentnummer i stedet for 

11-sifret fødselsnummer i FS. 

En måte en kan se for seg for å mildt tvinge FS-brukerne til å benytte 

studentnummer i stedet for fnr, er at en ved åpning av bilder, og ved 

setting i søkemodus, FS-bilder med studentnummer, plasserer markøren i 

studentnummerfeltet. Da må brukeren aktivt flytte markøren til fnr-feltet, 

altså motsatt av i dag. I en overgansfase vil dette kunne være uvant for 

brukerne, men det går over  

Det bør vel vurderes om dette kan styres på institusjonsnivå i FS-system, 

om fnr eller studentnummer skal være primært søkefelt for 

studentforekomster. 

I registreringsmodus kan man jo ved hjelp av forhåndsverdier "sperre" 

visse felter, men i søkemodus kan jeg ikke se at vi har noen tilsvarende 

mekanisme for å styre brukerne mot et enkelt søkefelt som for eksempel 

studentnummer. Vi ønsker også primært en global (for hele institusjonen) 

innstilling slik at det blir tydelig at dette er institusjonens vilje med 

tanke på informasjonssikkerhet. 

Øyvind Edvardsen 

Avdeling for utdanning 

Adm.bygget, B219 

Universitetet i Tromsø 

Tlf. 77 66 04 80 

 

 

 Comments     

Comment by Aune M. Moe [ 31/Mar/11 ]  

Gjennomgang i Planleggingsgruppen 8.2.11: Flytt markør automatisk til studentnr-feltet, ev. 

bytt plass på feltene. 

Comment by Aune M. Moe [ 23/May/11 ]  

Planleggingsgruppen 14.04.11: Nedtoning av bruk av f.nr. Øke aktiv bruk av studentnr. I 

https://utv.uio.no/jira/browse/FS-112
https://utv.uio.no/jira/secure/BrowseProject.jspa?id=10440
https://utv.uio.no/jira/secure/IssueNavigator.jspa?reset=true&mode=hide&sorter/order=ASC&sorter/field=priority&pid=10440&component=10672
https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=574663
https://utv.uio.no/jira/secure/ViewProfile.jspa?name=aumoe
https://utv.uio.no/jira/secure/ViewProfile.jspa?name=aumoe


rapporter/rutiner studentnr som default. Gjøres først i Student samlebilde. Orientere om 

endringen på Brukerforum og oppfordre til bruk av studentnr. Endringen gjøres etter 

Brukerforum oktober 2011. 

Comment by Aune M. Moe [ 13/Sep/12 ]  

Møte i Planleggingsgruppa 5.9.12: Prioritet 2. Utredes. 

Mange eksterne aktører bruker studentnr. Innføre kontrollnr (som krever feltutvidelse) i 

tillegg for å eliminere feiltasting. Kartlegge hvor mange som bruker studentnr som 

kandidatnr. UiB sender spørsmål til kontaktlista om det.  

 
 

  

https://utv.uio.no/jira/secure/ViewProfile.jspa?name=aumoe


[FS-76] Utvidelse av flettefilfunksjonalitet Created: 15/Apr/10  Updated: 22/May/13  

Status: Open 

Project: FS  

 

Environment:  Rapporter. FS201.001 Studentopplysninger, 

FS201.006 Studentopplysninger med utdanningsplan 

FS201.005 Brev til Student med PIN og ... 

FS214.001 Send e-post 

FS215.001 Adresselapper 

FS601.002 Karakterutskrift Flettebestilling 

 

Issue Links:  Cloners 

Cloned from  FS-84  FS206.003 Frafall av krav  Closed  
 

RT ticket id: 293,937  

RT URL: https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=293937  

 

 Description     

Utvidelse av flettefilfunksjonalitet 

Dato 19. oktober 2010 

Avsender Michael S. Grude 

Institusjon UiO 

Opprinnelig RT id 293.937 

Opprinnelig dato 15. april 2010 

Beskrivelse av problemstillingen 

Rapportene FS201.001 Studentopplysninger, FS201.006 Studentopplysninger med 

utdanningsplan FS201.005 Brev til Student med PIN og ... FS214.001 Send e-post FS215.001 

Adresselapper FS601.002 Karakterutskrift Flettebestilling har alle den egenskap at de kan 

hente frem data ved hjelp av flettefiler, dvs tekstfiler som inneholder fødselsdato og personnr. 

På den ene siden er det veldig kjekt å ha, på den andre siden møter vi rett som det er oss selv i 

døra når vi maner til forsiktighet i omgang med fødselsnumre. Er det mulig å utvide 

funksjonaliteten i disse rapportene slik at man kan bruke personløpenummer som alternativ til 

fødselsnummer?  

Som en følge av ovennevnte ønske vil vi ha personløpenummer inn som avhakingsmulighet i 

(Disketten) 'Lagring av rapportfil'. Vi ønsker også at Verktøyet 'Behandle flettefiler' 

videreutvikles slik at det kan holde styr på personløpenummer.  

Ønsket behandlet 

Planleggingsgruppa 

Sakshistorikk 

Ingen 

Løsningsforslag 

https://utv.uio.no/jira/browse/FS-76
https://utv.uio.no/jira/secure/BrowseProject.jspa?id=10440
https://utv.uio.no/jira/browse/FS-84
https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=293937


--------------------------------------------------------------------------------------- 

Hei. 

1) 

Rapportene nedenfor har alle den egenskap at de kan hente frem data ved 

hjelp av flettefiler, dvs tekstfiler som inneholder fødselsdato og personnr. 

FS201.001 Studentopplysninger, 

FS201.006 Studentopplysninger med utdanningsplan 

FS201.005 Brev til Student med PIN og ... 

FS214.001 Send e-post 

FS215.001 Adresselapper 

FS601.002 Karakterutskrift Flettebestilling 

(flere rapporter?) 

På den ene siden er det veldig kjekt å ha, på den andre siden møter vi 

rett som det er oss selv i døra når vi maner til forsiktighet i omgang 

med fødselsnumre. 

Er det mulig å utvide funksjonaliteten i disse rapportene slik at man 

kan bruke studentnummer som alternativ til fødselsnummer? 

(Vi vil fortsatt ha behov for fødselsnummermuligheten. Rapportene er jo 

nyttige også for grupper hvor ikke alle har fått studentnummer ennå.) 

2) 

Som en følge av ovennevnte ønske: 

Studentnummer inn som avhakingsmulighet i (Disketten) 'Lagring av 

rapportfil' når alle i utplukket har studentnummer. 

3) 

Verktøyet 'Behandle flettefiler' videreutvikles slik at det kan holde 

styr på studentnummer. 

mvh 

Michael 

---------------------------------- 

Hei! 

Vi jobber for tiden med en VPD-løsning for FS, og vil i den 

forbindelse ta vekk fødselsnummer som primærnøkkel for person. Da er 

det personlopenr som vil benyttes i stedet for fødselsnummer. 

Personlopenr finnes allerede i persontabellen, som en sekundærnøkkel. 

Foreslår at vi her benytter personlopenr i stedet for studentnr for 

lagring til fil. Da forutsetter vi ikke at personer er opprettet som 

studenter for å komme med her. 

Er det andre behov dere ser for å få med studentnr? 



Geir 

----------------------------------------- 

Fint at arbeidet med VPD (Virtual Private Database) er i gang. 

Ser ikke noen andre behov for studentnr da. 

Håper vi får mulighet til å søke på personløpenummeret i student 

samlebilde, slik som i person- og fagpersonbildet? 

mvh 

Michael 

 

 

 Comments     

Comment by Aune M. Moe [ 15/Sep/10 ]  

Bruke personløpenr som nøkkel istedenfor personnr. Settes på ønskelisten jfr. møte i 

Planleggingsgruppen i mai 2010. 

Comment by Aune M. Moe [ 31/Mar/11 ]  

Gjennomgang i Planleggingsgruppa 8.2.11: Prioriteres. 

Comment by Aune M. Moe [ 13/Sep/12 ]  

Møte i Planleggingsgruppa 5.9.12: Prioritet 1. Ble ikke gjort i forbindelse med innføring av 

overgang til VPD. Kan brukes i flettefiler uavhengig av strukturen i basen. 

Comment by Geir Vangen [ 15/Feb/13 ]  

Funksjonene for lagring av flettefil fra bilder og rapporter er utvidet til å ta med personlopenr. 

For å få dette til å fungere i forhold til rapportuttrekk må en enten forsøke å tolke hva som er 

innholdet av en fil (fnr, deltakernr, personløpenr) eller omgjøre flettefil til xml med tagger slik 

at en eksplisitt ser hva som filen inneholder. 

Comment by Aune M. Moe [ 06/Mar/13 ]  

Møte i Planleggingsgruppen 5.3.13: Prioritet endres til 2. 

 
 

  

https://utv.uio.no/jira/secure/ViewProfile.jspa?name=aumoe
https://utv.uio.no/jira/secure/ViewProfile.jspa?name=aumoe
https://utv.uio.no/jira/secure/ViewProfile.jspa?name=aumoe
https://utv.uio.no/jira/secure/ViewProfile.jspa?name=geirmv
https://utv.uio.no/jira/secure/ViewProfile.jspa?name=aumoe


[FS-212] WebService og Alumni Created: 23/May/11  Updated: 25/Feb/13  

Status: Open 

Project: FS  

 

Remaining 

Estimate: 

1 week  

Original 

Estimate: 

1 week  

Environment:  UiS 

 

Attachments:  FS-11-047-10 UiS-Alumni og WebService.docx      

RT ticket id: 747,087  

RT URL: https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=747087  

 

 Description     

De siste årene har flere utdanningsinstitusjoner etablert egne databaser hvor tidligere studenter 

kan registrere seg. Ved registrering på internett er det i den forbindelse behov for å 

kvalitetssikre medlemmenes tilknytning til utdanningsinstusjonen. Per i dag foregår dette ved 

at alumnikoordina-tor/ansvarlig søker opp hvert enkelt medlem manu-elt i FS-registeret. Dette 

er tidkrevende og omfat-tende i perioder hvor det kommer mange innmel-dinger.  

Ønsker en webservice som kan håndtere henven-delse fra ekstern alumnidatabase ved 

registrering av nytt medlem. Basert på fødselsdato og navn (evt. Institusjonskode) vil 

databasen via webservice sende forespørsel til FS om vedkommende er re-gistrert ved 

institusjonen. Webservice melder tilbake JA eller NEI.  

 

 

 Comments     

Comment by Aune M. Moe [ 23/May/11 ]  

Prioritering må diskuteres. 

Comment by Aune M. Moe [ 13/Sep/12 ]  

Møte i Planleggingsgruppen 5.9.12: Beholdes på ønskelista. 

 
 

https://utv.uio.no/jira/browse/FS-212
https://utv.uio.no/jira/secure/BrowseProject.jspa?id=10440
https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=747087
https://utv.uio.no/jira/secure/ViewProfile.jspa?name=aumoe
https://utv.uio.no/jira/secure/ViewProfile.jspa?name=aumoe


 

Generated at Tue Aug 27 09:33:08 CEST 2013 by Aune M. Moe using JIRA 5.1.6#785-

sha1:8d9ee55efd0253d225a09d2c55f2f71a303affe4.  



<sideskift> 



FS-13-028-3b Oversikt ønskelisten sept2013.xlsx

Key Summary Hvem Priority Omfang Created Updated Kommentar

FS-112 Bruk av studentnr istedenfor fnr UiT 2 03.09.2010 10:42 25.02.2013 15:21

FS-76 Utvidelse av flettefilfunksjonalitet UiO 2 15.04.2010 14:03 22/May/13 09:29

FS-212 WebService og Alumni UiS 2 1 uke 23/May/11 13:18 25.02.2013 15:25

1 of 1

https://utv.uio.no/jira/browse/FS-112
https://utv.uio.no/jira/browse/FS-76
https://utv.uio.no/jira/browse/FS-212

	FS-13-061 Ref planleggingsgruppe april2013
	FS-13-076 Ref Doktorgradsgruppen 140513
	Det er et ønske om at det tilrettelegges for at data kan overføres mellom forskerskoler.
	I dag kan det opprettes nasjonale forskerskole i FS, og det er ønskelig at eierinstitusjonen kan legge inn alle deltakere i forskolen og at det da blir synlig for de andre institusjonene som deltar i forskerskolen hvilke egne kandidater som deltar. De...

	FS-13-079 Ref StudentWebgruppe 130513
	FS-13-095 Ref FS-styre 100613
	FS-13-107 Ref FS-styre 160813 WEB-utgave
	FS-13-027-8 NTNU-Realkompetanse
	FS-13-105-2 UiO-fs600001-faggruppert
	FS-13-105-3 UiO - FS600001-Karutskrift studienivå
	FS-13-105-4 UiS-FS600_002 Karutskrift
	FS-13-027-10 UiB-UiA - Styrevedtak utvikling for UiO
	FS-13-110-1 Resultatutveksling-Planleggingsgruppen-03092013
	FS-13-110-2 Resultatutveksling-notat-fra-ntnu
	FS-13-110-3 Resultatutveksling-referat-testingmøte-hist-ntnu
	FS-13-087-2 fra PHS Registrering av pårørende_kontaktperson i FS
	FS-13-027-11 NTNU-Endringsønsker opptak
	FS-13-027-12 NTNU-Inaktivering av studenter og fagpersoner
	FS-13-027-13 Nye medlemmer til grupper
	FS-13-025-20 NTNU-Ønske_200040 Eksport studinfo
	FS-13-025-20a NTNU-Vedlegg_ønske_200040
	FS-13-025-24 UMB-FS200.004 Emnekopiering
	FS-13-025-25 Forsvaret-FS303.001 Karaktersnitt
	FS-13-025-26 UiO-Spesialtilpasning - Flere rader for romutstyr
	FS-13-025-35 UMB-FS201.014 og bilde Utenlandsk person
	FS-13-025-36 UiB-Infotekster Utveksling samlebilde
	FS-13-025-37 FH-logostedFS2013-2
	FS-13-025-38 UiO-und-klokkeslett-FS408001og002


		

[bookmark: _top][bookmark: _MON_1419919741]  


FS-13-076







Referat



		

		Møte i doktorgradsgruppen 14.5.2013







		Til stede:

		

Steinar Heldal, AHO

Terje Valentinsen, NTNU

Sven Erik Sivertsen, NTNU

Ida Rudi Bellizia, UiO

Merethe A. Bremer, UiO

Kristin Kalvik, UiB

Øystein Ørnegård, UiB

Øyvind Nystøl, UiA

Gølin Irene Larsen, UiT

Olaug Husabø, UiS

Sara Nustad Mauland, UiS

Mona Bye, UMB

Anne Lise Møllmann, HiST

Nina Hafstad, HiL

Anne-Lise Lande, USIT

Geir Vangen, USIT

Jon Kleiser, USIT

Stig Benserud, USIT

Sven Petter Myhr Næss, USIT

Kathy Foss Haugen, USIT





		



		





		Forfall:

		

Rigmor Øvstetun, HiG

Turid Brattaas, HiOA

Birthe Gjerdevik, UiB

Gro Strand, HiSF

		

		



		

		

		

		



		Referent:

		Sven Petter Myhr Næss, USIT

		

		



		Dato:

		14. ma1 2013

		

		



		Sist endret:

		

		

		



		

		

		

		





[bookmark: Top]






		

		[bookmark: _Toc197240999]Dagsorden







1. Orientering om ny StudentWeb

2. Gjennomgang av innkomne ønsker til StudentWeb for Ph.D.-studenter

3. Diskusjon og avklaring av hvordan StudentWeb skal være for Ph.D.-studenter

4. Utveksling av data mellom forskerskoler

5. Eventuelt






		1. 

		Orientering om ny StudentWeb og demo av det som til nå er utviklet







Bilder fra nye StudentWeb sendes ut til gruppen etter møtet. 





		2. og 3

		[bookmark: _Toc197241002]Gjennomgang og diskusjon av innkomne ønsker til StudentWeb for PhD-studenter







STW-840: Ønsker ikke at menypunktet «Betaling» skal vises av Ph.D.-studenter.



· Kvotekandidater skal betale semesteravgift. Også kandidater som tar emner på masternivå. 



Konklusjon: Finanskildetabell utvides med status for om den aktuelle gruppen kan betale semesteravgift.





STW-837: Fremvisning av tidskonto 

I dag kan det bli svært mange rader i tidskontoen til en student, så det var kommet ønske om begrensning i fremvisningen.

Konklusjon: Ha «Vis mer»-knapp dersom det er flere enn 5 rader.





STW-821: Informasjon om avtalen, ønske om mer detaljert visning

Ønsket gjelder utvidet visning av: 

· Finansiering

· avsluttet veileder

· om kandidaten er på nærings-ph-d

· fagområde.

Konklusjon: Informasjonen om avtalen vil bli vist i StudentWeb





STW-836: Registrere arbeidsadresse i StudentWeb

· Det kom ønske om å kunne registrere arbeidsadresse i FS. Det kom forslag om at det skulle være mulig dersom arbeidssted er en annen enn institusjonen.NTNU ønsker at det skal kunne registreres uansett.

· Få inn arbeidsadresse i profilen.

Konklusjon: Avventer konklusjon pga uklarheter om ulike typer adresser og student-fagpersonbilder. Tas opp igjen høsten 2013.








STW-808: Visning av arbeidsgiver og finansieringskilde

· Hovedfinansieringskilde vises nå på StudentWeb.

· NTNU: ønsker at finansieringsperioden skal vises.

· Separate rader for arbeidsgiver og finansiering

· Nærings-Ph.D bør knyttes til finansieringstype. 

Konklusjon: Gruppen ønker at både arbeidsgiver og finansieringskilde skal vises på StudentWeb. Det kan opprettes en egen studentstatus: NæringsPhD, slik at det bli enkelt å finne igjen disse kandidatene.





STW-838: Forskerskole: Fremvisning av levert avhandling i FS-klienten 

Konklusjon: Tas sammen med sak 4.





STW-823: Fremdriftsrapportering 

Det er på litt sikt planlagt å få utviklet et saksflytsystem, hvor viktige dokumenter kan sende til alle involverte parter, og at det til slutt vil lagres i arkivet og konklusjoner som berører  FS vil lagres i FS.

Konklusjon: Avventer saksflytsystem





STW-820: Fremdrift: Bekreftelse på fullført sekvens 

· Tilsvarende løsning for fremdriftsrapportering som for semesterregistrering, det vil si at når sekvensen er fullført, så kan studenten få tilgang til utdanningsplanen utenom sekvensen.

· Tvungen sekvens første gang, men ikke senere. Se også sak STW-830.

· E-postkvittering som bekrefter at kandidaten er registrert og er doktorgradsstudent (på både norsk og engelsk).

· Viktig at den ikke blandes med semesterkortet.

Konklusjon: Når studenten skal besvare spørreskjema, så skal det være en sekvens, når sekvensen er fullført så skal studenten kunne se utdanningsplan utenom sekvensen. 





STW-834: Fremvisning av arbeidstittel 

Ønske om at arbeidstittel på avhandling vises frem til reell tittel foreligger.

Konklusjon: Ønsket støttes.





STW-828: Fremvisning av informasjon om disputas

· Ønsker å vise kommisjon, disputasdato, sted og emne for prøveforelesning.

· I så fall valgfritt, pga etterslep på registrering (UiO).

Konklusjon: Ønsket blir stående på ønskelisten inntil videre.





STW-835: Fremvisning av mobilitet

Ønske om å vise opphold ved andre institusjoner, registrert gjennom utvekslingsopphold.

Konklusjon: USIT vil se på løsninger rundt fremvisning av mobilitet.





STW-824: Frister for påmelding og registrering på programmet

· I ny web skal det være mulig å sette egne frister for studieprogrammet. Løser denne saken.

· Full fleksibilitet på meldingene, ikke på emnene.

Konklusjon: Løst  i StudentWeb 3.





STW-829: Ikke sem.reg for Ph.D-studenter

· Fjerne valget Sem.reg for Ph.D.-studenter

· Gjelder studenter uten utdanningsplan

· Skal vises dersom de har en lavere grads studierett

Konklusjon: PhD-studenter på programmer som ikke har utdanningsplan og hvor studenten ikke har studierett på lavere nivå, skal ikke kunne semesterregistrere seg.  





Ph.D-bekreftelse fra Studentweb

· Samme som sak STW-820

· Er det samme som vanlig ønske om bekreftelse som kan bestilles fra studweb? 

Konklusjon: Gruppen ser nærmere på dette til høsten





STW-831: Sperre for visning av studiepoeng 

Det har kommet forslag om å ikke vise frem studiepoeng for emner. I dag er det to muligheter i FS

· Sette merke på studieprogrammet – «ikke vis studiepoeng». Det vil da gjelde alle emner på programmet.

· Alternativ: Styres gjennom emnet og parameteren «Vekt på kar.utsk».  

Konklusjon: Det sendes på høring til  kontaktlisten om parameteren Vekt på karakterutskrift også kan benyttes til å ikke vise frem vektingen i StudentWeb.





STW-833: Spesialpensumtittel skal vises i stedet for emnenavn 

Det var ønske om at spesialpensumtittel skal vises i stedet for emnenavn i StudentWeb 

Konklusjon:  Det er allerede tilrettelagt for dette i ny StudentWeb.





STW-826: Søknad om forlengelse

Det kom ønske om at studenter skal kunne søke om permisjon fra studiet i StudentWeb. 

Konklusjon: Dette er en større sak som angår det tidligere nevnte saksflytsystem, med tilrettelegging for StudentWeb. Dette ønsket tas med i den generelle saken.








STW-822: Utdanningsplan for Ph.D.-studenten

Det kom innspill fra en institusjon om hvordan de kan legge inn aktiviteter uten studiepoeng i utdanningsplanen.

Konklusjon: Kan løses av emner med 0 studiepoeng, a la undervisningsemner, eller utdplanelementer.





STW-817: Utdanningsplan: Fjerne melding om manglende bekreftelse av planen 

Det er kun studieprogram som har utdanningsplan som skal ha J i feltet utdanningsplan på studieprogrammet. Hvis det står J der,  og det ikke finnes noen utdanningsplan for studenten, så vil studenten bli varslet om manglende bekreftelse. 

Konklusjon: Meldingen om manglende bekreftelse av utdanningsplanen skal kun  vises dersom det er satt J på studieprogrammet om at det har en utdanningsplan

.



STW-825: Utskrift og rapporter 

Det kom ønske om at PhD-studenter skal kunne ta ut rapporter fra FS, som de etterpå kan benytte som grunnlag for å søke om endelig godkjenning før de kan levere avhandlingen.

Konklusjon: Ønsket tas med i kravspesifikasjonen som sak til videreutvikling etter første versjon.





STW-819: Vise eksterne resultater på siden Resultater 

For studenter som har resultater fra andre institusjoner, så kan disse resultatene knyttes til utdanningsplanen og de vil da bli synlige på StudentWeb.

Konklusjon: Det er en generell politikk på at eksterne resultater ikke skal vises i StudentWeb,  men de kan knyttes til utdanningsplanen, og vil da bli vist.  





STW-818: Bruk av begreper

· Generelt for bruk av begreper i StudentWeb, er at om de endres lokalt, så gjelder de for alle studentene.

· Det finnes i dag enkelte tekster som kun vises for PhD-studenter. Enkelte institusjoner sier at det er behov for flere Ph.D.-tekster. Men utfordringer er hvilke tekster skal vises for studenter som også følger studieprogram på lavere nivå enn PhD-programmer?







		4.

		Utveksling av data mellom forskerskoler







Det er et ønske om at det tilrettelegges for at data kan overføres mellom forskerskoler.



I dag kan det opprettes nasjonale forskerskole i FS, og det er ønskelig at eierinstitusjonen kan legge inn alle deltakere i forskolen og at det da blir synlig for de andre institusjonene som deltar i forskerskolen hvilke egne kandidater som deltar. Det kom også ønske om at det skulle vises frem dersom avhandling er levert. Det bør jobbes litt mer med hvordan forskerskoler bør fungere. 





		5.

		Eventuelt







Ønske frå UiO om innhenting av mobilitetsdata til CRIStin, ved at PhD-studenter registrerer mobilitet i StudentWeb og at disse dataene overføres til CRIStin. .



Vi hadde litt ekstra tid på slutten av dagen og så da på innkomne ønsker i doktorgradsmodulen som ikke angår StudentWeb direkte. 



FS-13: Bilde Student samlebilde, underbilde Perm

I dag er det slik at dersom en har registrert noen feil i tidskontoen på et tidligere tidspunkt, så må alt slettes og registreres på nytt. Det er ønskelig at dette kunne gjøres på en enklere måte. 

Problemstilling om endringer om permisjoner og forholdet til tidskonto. 

Konklusjon: USIT ser på hvordan dette kan løses.





FS-17: Beregning av netto-tid

Beregning av nettotid gjøres i dag fra startdato på doktorgradsavtalen. NTNU ønsker også at nettotid fra opptaksdato  vises.

Konklusjon: Denne undersøkes nærmere av NTNU før det tas stilling til ønsket.



FS-165: Oversikt over doktorgradsfinansiering – ønske om ny rapport

Konklusjon: Det er kommet rapport, FS913.001, som løser dette.



FS-203: Forenkling av tidskonto

Mange PhD-studenter har permisjoner i løpet av studietiden og med pliktarbeid som utgjør en viss andel av tiden, så er det ofte komplisert å registrere riktig i tidskontoen. Det har derfor kommet ønsket om forenkling av registrering i tidskontoen.

Konklusjon: Denne saken tas opp på nytt til høstens møte.



FS-265: Ønske at rapport 911.001 tar med kandidater som har registrert grunnutdanning med NUS-kode

Konklusjon: Dette skyldes mest sannsynlig en feil, så USIT ser nærmere på dette.



FS-304: Vitnemål for dr philos

UHR har nå laget en felles mal for hvordan bachelor og mastervitnemål skal se ut. De har ikke skrevet noe om hva et PhD-vitnemål skal inneholde.

Konklusjon: Dette blir en større sak til høsten. Medlemmene bør i mellomtiden tenke på hvordan vitnemålene for Ph.D og dr philos bør se ut.









Neste møte: Mandag 14. oktober, kl 10 – 15 på FB3b
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